**SPECYFIKACJA ISTOTNYCH WARUNKÓW ZAMÓWIENIA**

**ZAMAWIAJĄCY:**

**POMORSKI UNIWERSYTET MEDYCZNY W SZCZECINIE**

**ul. RYBACKA 1, 70-204 SZCZECIN**

**faks przetargi: (91) 48-00-769**

**telefony przetargi: (91) 48-00-778**

**(91) 48-00-779**

**e-mail przetargi: przetargi@pum.edu.pl**

**ZAPRASZA DO ZŁOŻENIA OFERTY W POSTĘPOWANIU   
O UDZIELENIE ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO PROWADZONYM   
W TRYBIE PRZETARGU NIEOGRANICZONEGO O NAZWIE:**

***Dostawa oraz montaż wyposażenia meblowego dla Centrum Symulacji Medycznych Pomorskiego Uniwersytetu medycznego w Szczecinie***

**SYGNATURA POSTĘPOWANIA:**

**DZP-262-43/2018**

Postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego prowadzone jest na zasadach określonych   
w ustawie z dnia 29 stycznia 2004 roku prawo zamówień publicznych **(tj. Dz.U. z 2017 poz. 1579 ze zm.)**, zwanej w dalszej treści „ustawą”.

Szczecin, dnia 20.09.2018 r. .................................................

*Zatwierdzam*

Niniejsza Specyfikacja Istotnych Warunków Zamówienia, zwana dalej **SIWZ**, składa   
się z następujących części:

Część I: [Instrukcja dla wykonawców](#_INSTRUKCJA_DLA_WYKONAWCÓW)

Część II: Projekt Umowy

Część III [Opis przedmiotu zamówienia](#_OPIS_PRZEDMIOTU_ZAMÓWIENIA)

Integralny element Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia stanowią jej Części wraz ze wszystkimi Załącznikami wymienionymi w poniższych wykazach lub w treści poszczególnych części.

Wykaz Załączników do Części I SIWZ:

Załącznik nr 1: [Formularz Oferty](#_OFERTA_W_POSTĘPOWANIU)

Załącznik nr 2: Wzór Oświadczenia o niepodleganiu wykluczeniu oraz spełnieniu warunków udziału w postępowaniu

Załącznik nr 3: [Oświadczenie Wykonawcy o przynależności albo braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej](#_OŚWIADCZENIE_WYKONAWCY_O)

Załącznik nr 4: [Wykaz części zamówienia, którą Wykonawca zamierza powierzyć podwykonawcom](#_WYKAZ_CZĘŚCI_ZAMÓWIENIA,)

Załącznik nr 5: [Wykaz wykonanych dostaw](#_WYKAZ_WYKONANYCH_DOSTAW)

Wykaz Załączników do Części III SIWZ znajduje się w tejże części – to w jest OPZ.

**CZĘŚĆ I SIWZ**

# INSTRUKCJA DLA WYKONAWCÓW

**(Spis treści)**

1. [**Informacje ogólne**](#_Informacje_ogólne)
2. [**Opis sposobu przygotowania oferty**](#_Opis_sposobu_przygotowania)
3. [**Miejsce i termin składania ofert**](#_Miejsce_i_termin)
4. [**Informacje o otwarciu ofert**](#_Informacje_o_otwarciu)
5. [**Informacja o sposobie porozumiewania się zamawiającego z wykonawcami**](#_Informacja_o_sposobie)
6. [**Sposób udzielania wyjaśnień dotyczących SIWZ**](#_Sposób_udzielania_wyjaśnień)
7. [**Warunki udziału w postępowaniu, sposób ich oceny, związane z nimi dokumenty oraz dokumenty przedmiotowe**](#_Warunki_udziału_w)
8. [**Powoływanie się przez wykonawców na potencjał innych podmiotów**](#_Powoływanie_się_przez)
9. [**Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia**](#_Wykonawcy_wspólnie_ubiegający)
10. [**Udział podwykonawców w wykonaniu zamówienia**](#_Udział_podwykonawców_w)
11. [**Wymagania co do wadium**](#_Wymagania_co_do)
12. [**Oferty częściowe**](#_Oferty_częściowe)
13. [**Oferty wariantowe**](#_Oferty_wariantowe)
14. [**Informacje o opcjach**](#_Informacje_o_opcjach)
15. [**Informacja o przewidywanych zamówieniach dodatkowych**](#_Informacja_o_przewidywanych)
16. [**Termin związania ofertą**](#_Termin_związania_ofertą)
17. [**Opis kryteriów i sposobu oceny oferty**](#_Opis_kryteriów_i)
18. [**Opis sposobu obliczania ceny oraz rozliczenia z wykonawcą**](#_Opis_sposobu_obliczania)
19. [**Postępowanie po otwarciu, ocena ofert i wybór najkorzystniejszej oferty**](#_Postępowanie_po_otwarciu,)
20. [**Przesłanki unieważnienia postępowania**](#_Przesłanki_unieważnianie_postępowan)
21. [**Zawarcie umowy o udzielenie zamówienia publicznego**](#_Zawarcie_umowy_o)
22. [**Środki ochrony prawnej przysługujące wykonawcom**](#_Środki_ochrony_prawnej)
23. [**Termin wykonania zamówienia**](#_Termin_wykonania_zamówienia)
24. [**Zabezpieczanie należytego wykonania umowy**](#_Zabezpieczanie_należytego_wykonania)

# Informacje ogólne

1. Postępowanie prowadzone jest w trybie przetargu nieograniczonego na podstawie ustawy Prawo zamówień publicznych.
2. Szacunkowa wartość zamówienia nie przekracza kwoty, o której mowa w przepisach wykonawczych wydanych na podstawie art. 11 ustęp 8 ustawy.
3. Niniejsza specyfikacja podlega udostępnieniu na stronie internetowej Zamawiającego w formie pliku do pobrania od dnia ogłoszenia postępowania: [**bip.pum.edu.pl**](http://bip.pum.edu.pl/)**.**
4. Zamówienie jest współfinansowane ze środków pochodzących z Unii Europejskiej. Przedmiot zamówienia realizowany jest w ramach projektu pn. „*Centrum Innowacyjnej Edukacji Medycznej Pomorskiego Uniwersytetu Medycznego w Szczecinie” realizowany w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020, współfinansowany ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. Umowa o dofinansowanie projektu nr POWR.05.03.00-00-0007/15-00. Nr projektu: POWR.05.03.00-00-0007/15-03*.
5. Przedmiotem postępowania (zamówienia) jest:

***Dostawa oraz montaż wyposażenia meblowego dla Centrum Symulacji Medycznych Pomorskiego Uniwersytetu medycznego w Szczecinie***

1. Wspólnotowy Słownik zamówień CPV:

39100000-3 Meble,

39112000-0 Krzesła.

1. Zgodnie z art. 13 ust. 1 i 2 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016, str. 1), dalej „RODO”, informuję, że:
2. administratorem Pani/Pana danych osobowych jest **Pomorski Uniwersytet Medyczny   
   w Szczecinie, ul. Rybacka 1, 70-204 Szczecin**;
3. kontakt z Inspektorem Ochrony Danych Pomorskiego Uniwersytetu Medycznego w Szczecinie możliwy jest pod numerem tel. 914800790 lub adresem e-mail: [iod@pum.edu.pl](mailto:iod@pum.edu.pl)
4. Pani/Pana dane osobowe będą przetwarzane w celu związanym z postępowaniem o udzielenie zamówienia publicznego na podstawie art. 6 ust. 1 lit. c ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016r.;
5. Pani/Pana dane osobowe przechowywane będą przez okres 4 lat od dnia zakończenia postępowania o udzielenie zamówienia, a jeżeli czas trwania umowy przekracza 4 lata, okres przechowywania obejmuje cały czas trwania umowy
6. przetwarzanie danych jest obligatoryjne w oparciu o przepisy prawa - ustawa z dnia 29 stycznia 2004 r. – Prawo zamówień publicznych,
7. odbiorcami Pani/Pana danych osobowych będą podmioty, którym udostępniona zostanie dokumentacja postępowania w oparciu o art. 8 oraz art. 96 ust. 3 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. – Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2017 r. poz. 1579 i 2018), dalej „ustawa Pzp”, podmioty uprawnione do uzyskania danych osobowych na podstawie przepisów prawa oraz podmioty świadczące dla Administratora usługi w szczególności informatyczne, marketingowe, prawne, windykacyjne, transportowe, kurierskie, pocztowe, niszczenia dokumentów, niszczenia dokumentów, banki i instytucje płatnicze,
8. posiada Pan/Pani prawo do żądania od Administratora dostępu do danych osobowych, prawo do ich sprostowania, ograniczenia przetwarzania i usunięcia danych.
9. ma Pan/Pani prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego czyli Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych.

# Opis sposobu przygotowania oferty

1. Ofertę wykonawca zobowiązany jest sporządzić w formie pisemnej pod rygorem nieważności.
2. Zamawiający nie wyraża zgody na złożenie oferty w postaci elektronicznej.
3. Oferta musi być przygotowana zgodnie z treścią formularzy stanowiących załączniki do SIWZ.
4. „**Formularz oferty**” – Załącznik nr 1 do SIWZ stanowi element oświadczenia woli wykonawcy.
5. Koszty przygotowania i złożenia oferty ponosi wykonawca.
6. Oferta musi być zgodna z ustawą i innymi powszechnie obowiązującymi przepisami prawa.
7. Treść oferty musi odpowiadać treści SIWZ.
8. Wykonawca może złożyć tylko jedną ofertę.
9. Złożenie większej liczby ofert przez jednego wykonawcę spowoduje odrzucenie wszystkich złożonych przez niego ofert.
10. Ofertę sporządza się w języku polskim.
11. Zamawiający zaleca sporządzenie dokumentów w postaci wydruku komputerowego.
12. Zaleca się, aby oferta była zszyta lub spięta w sposób pozwalający na jej umieszczenie w segregatorze (np. umieszczona w skoroszycie lub zbindowana) i posiadała ponumerowane strony.
13. Oferta musi być podpisana przez osobę/osoby upoważnioną/e do reprezentowania wykonawcy.
14. Pełnomocnictwo do podpisania oferty winno być dołączone do oferty, o ile upoważnienie nie wynika z  innych dokumentów załączonych do oferty.
15. Pełnomocnictwo winno być dołączone w oryginale lub kopii poświadczonej notarialnie, bądź przez jego wystawcę.
16. Podpisy, złożone przez wykonawcę na Formularzu oferty oraz innych formularzach zawartych w SIWZ, powinny być opatrzone czytelnym imieniem i nazwiskiem lub pieczęcią imienną.
17. Wszystkie miejsca, w których wykonawca naniósł zmiany winny być parafowane przez osobę/osoby podpisujące ofertę.
18. Wszystkie formularze zawarte w SIWZ, a w szczególności formularz oferty – winny być wypełnione zgodnie z treścią specyfikacji.
19. Zaleca się wykonawcom zamieszczenie oferty wraz z wymaganymi dokumentami   
    w dwóch kopertach.
20. Oferta winna być szczelnie zamknięta w kopertach nieprzezroczystych, w sposób uniemożliwiający zapoznanie się z jej treścią przed upływem terminu otwarcia.
21. Wykonawca może wprowadzić zmiany lub wycofać złożoną ofertę przed upływem terminu składania ofert.
22. W celu dokonania zmiany oferty, wykonawca złoży Zamawiającemu kolejną zamkniętą kopertę, oznaczoną tak jak oferta, z dodaniem słowa: „Zmiana”.
23. Wycofanie złożonej oferty wymaga złożenia przez uprawnioną osobę stosownego oświadczania woli przed upływem terminu składania ofert.
24. Wykonawca nie może wycofać oferty ani wprowadzić jakichkolwiek zmian w treści oferty po upływie terminu składania ofert.
25. Oferta jest jawna od chwili jej otwarcia, z wyjątkiem informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji, jeżeli wykonawca nie później niż w terminie składania ofert zastrzegł, że nie mogą one być udostępniane, wykazując, że stanowią one tajemnicę oraz dochowując wymaganej staranności w zakresie zastrzeżenia tych informacji.
26. Przez tajemnicę przedsiębiorstwa rozumie się nie ujawnione do wiadomości publicznej informacje techniczne, technologiczne, organizacyjne przedsiębiorstwa lub inne informacje posiadające wartość gospodarczą, co do których przedsiębiorca podjął niezbędne działania w celu zachowania ich poufności.
27. Wykonawca nie może zastrzec swojej nazwy (firmy) oraz adresu, a także informacji dotyczących ceny, terminu wykonania zamówienia, okresu gwarancji i warunków płatności zawartych w ofertach.
28. Jeżeli oferta zawiera informacje stanowiące tajemnicę przedsiębiorstwa, powinny one być odpowiednio oznaczone i wydzielone w ofercie, w sposób który umożliwi zachowanie ich poufności – np. w osobnej wewnętrznej kopercie oznaczonej tak jak oferta, z dodaniem słów **„Tajemnica przedsiębiorstwa”.**
29. Zaleca się by wewnętrzna koperta była zaadresowana na wykonawcę, aby uprościć odesłanie oferty w przypadku gdyby wpłynęła po terminie.
30. Koperta zewnętrzna musi zawierać oznaczenie umożliwiające jej identyfikację:

|  |
| --- |
| **OFERTA PRZETARGOWA**  **DZP-262-43/2018**  ***Dostawa oraz montaż wyposażenia meblowego dla Centrum Symulacji Medycznych Pomorskiego Uniwersytetu medycznego w Szczecinie***  **nie otwierać przed 2 października 2018 r. godz.11:00** |

# Miejsce i termin składania ofert

1. Oferty składa się w siedzibie zamawiającego mieszczącej się w Szczecinie przy ulicy Rybackiej 1, w Kancelarii Ogólnej PUM (I piętro) do godziny **1000** dnia **2 października 2018** roku.
2. Otwarcie ofert nastąpi w siedzibie Zamawiającego w pokoju nr **101** (I piętro) o godzinie **1100**w dniu, w którym upływu termin składania ofert.
3. Zamawiający zastrzega sobie możliwość zmiany pomieszczenia, w którym nastąpi otwarcie ofert w przypadku braku dostępności wskazanego w SIWZ pokoju. Wszyscy zainteresowani, którzy stawią się w oznaczonym w SIWZ terminie i miejscu zostaną w takiej sytuacji poproszeni o przejście do innego pomieszczenia znajdującego się w siedzibie Zamawiającego.
4. Zamawiający niezwłocznie powiadomi wykonawcę o wpłynięciu jego oferty po terminie jeżeli wystąpi taka okoliczność. Oferta złożona po terminie zostanie zwrócona niezwłocznie po upływie terminu do wniesienia odwołania.

# Informacje o otwarciu ofert

1. Z zawartością ofert nie można zapoznać się przed upływem terminu ich otwarcia.
2. Dniem otwarcia ofert jest dzień, w którym upłynął termin ich składania (godzina 1100).
3. Otwarcie ofert jest jawne.
4. Bezpośrednio przed otwarciem ofert zamawiający poda kwotę, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia.
5. Niezwłocznie po upływie terminu otwarcia ofert Zamawiający zamieści na stronie internetowej informacje dotyczące:
6. kwoty, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia,
7. nazw (firm) oraz adresów wykonawców, którzy złożyli oferty w terminie,
8. ceny, terminu wykonania zamówienia, okresu gwarancji i warunków płatności zawartych w ofertach.
9. Podczas otwarcia ofert podaje się:
10. nazwy (firmy) oraz adresy wykonawców,
11. informacje dotyczące ceny, terminu wykonania zamówienia, okresu gwarancji i warunków płatności zawartych w ofertach.
12. zawartością ofert nie można się zapoznać przed upływem terminu ich otwarcia.

# Informacja o sposobie porozumiewania się zamawiającego z wykonawcami

1. Zamawiający w toku postępowania o udzielenie zamówienia, w zakresie przekazywania oświadczeń wniosków, zawiadomień oraz innych informacji dopuszcza możliwość komunikowania się i wymiany informacji przez wykonawców osobiście, przez posłańca lub za pośrednictwem:
2. operatora pocztowego (dokumenty kierowane do Kancelarii Ogólnej PUM)
3. faksu, na nr: 91/48-00-769
4. poczty elektronicznej na adres: przetargi@pum.edu.pl
5. Jeżeli Zamawiający lub wykonawca przekazują oświadczenia, wnioski, zawiadomienia oraz informacje faksem lub drogą elektroniczną, każda ze stron na żądanie drugiej strony niezwłocznie potwierdza fakt ich otrzymania.
6. Zamawiający upoważnia do kontaktowania się z wykonawcami w godzinach pracy Zamawiającego niżej wymienionych pracowników Działu Zakupów:
7. Panią Justynę Kotowicz.

# Sposób udzielania wyjaśnień dotyczących SIWZ

1. Wykonawca może zwrócić się do zamawiającego o wyjaśnienie treści Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia.
2. Zamawiający jest obowiązany udzielić wyjaśnień niezwłocznie, jednak nie później niż:
3. na 6 dni przed upływem terminu składania ofert,
4. na 2 dni przed upływem terminu składania ofert – jeżeli wartość zamówienia jest mniejsza niż kwoty określone w przepisach wydanych na podst. art. 11 ust. 8,

* pod warunkiem, że wniosek o wyjaśnienie treści specyfikacji treści specyfikacji istotnych warunków zamówienia wpłynął do zamawiającego nie później niż do końca dnia, w którym upływa połowa wyznaczonego terminu składania ofert. Jeżeli wniosek, o wyjaśnienie treści SIWZ wpłynął po upływie tego terminu dotyczy udzielonych wyjaśnień, zamawiający może udzielić wyjaśnień albo pozostawić wniosek bez rozpoznania.

1. Przedłużenie terminu składania ofert nie wpływa na bieg terminu składania wniosku o wyjaśnienie SIWZ.
2. Treść zapytań wraz z wyjaśnieniami zamawiający zamieszcza na stronie internetowej bez ujawniania źródła zapytania.
3. W uzasadnionych przypadkach zamawiający może przed upływem terminu składania ofert zmienić treść specyfikacji istotnych warunków zamówienia. Dokonana zmiana specyfikacji zostanie udostępniana na stronie internetowej.
4. Zamawiający nie przewiduje zebrania podmiotów zainteresowanych złożeniem oferty.

# Warunki udziału w postępowaniu, sposób ich oceny, związane z nimi dokumenty oraz dokumenty przedmiotowe

1. **Wykluczenie wykonawców z postępowania (przesłanki negatywne)**
2. W postępowaniu o udzielenie zamówienia mogą brać udział wykonawcy, którzy nie podlegają wykluczeniu;
3. Zamawiający wykluczy z postępowania wykonawców, o których mowa w art. 24 ustęp 1 ustawy.
4. Zamawiający na podstawie art. 24 ustęp 5 i 6 ustawy Prawo zamówień publicznych informuje, że z postępowania będzie również podlegał wykluczeniu wykonawca:
5. w stosunku do którego otwarto likwidację, w zatwierdzonym przez sąd układzie w postępowaniu restrukturyzacyjnym jest przewidziane zaspokojenie wierzycieli przez likwidację jego majątku lub sąd zarządził likwidację jego majątku w trybie art. 332 ust. 1 ustawy z dnia 15 maja 2015 r. - Prawo restrukturyzacyjne (Dz. U. poz. 978, z późn. zm.) lub którego upadłość ogłoszono, z wyjątkiem wykonawcy, który po ogłoszeniu upadłości zawarł układ zatwierdzony prawomocnym postanowieniem sądu, jeżeli układ nie przewiduje zaspokojenia wierzycieli przez likwidację majątku upadłego, chyba że sąd zarządził likwidację jego majątku w trybie art. 366 ust. 1 ustawy z dnia 28 lutego 2003 r. - Prawo upadłościowe (Dz. U. z 2015 r. poz. 233, z późn. zm.);
6. który w sposób zawiniony poważnie naruszył obowiązki zawodowe, co podważa jego uczciwość, w szczególności gdy wykonawca w wyniku zamierzonego działania lub rażącego niedbalstwa nie wykonał lub nienależycie wykonał zamówienie, co zamawiający jest w stanie wykazać za pomocą stosownych środków dowodowych;
7. jeżeli wykonawca lub osoby, o których mowa w Art 24 ust. 1 pkt 14 ustawy , uprawnione do reprezentowania wykonawcy pozostają w relacjach określonych w art. 17 ust. 1 pkt 2-4 ustawy z:
8. zamawiającym,
9. osobami uprawnionymi do reprezentowania zamawiającego,
10. członkami komisji przetargowej,
11. osobami, które złożyły oświadczenie, o którym mowa w art. 17 ust. 2a ustawy

- chyba że jest możliwe zapewnienie bezstronności po stronie zamawiającego w inny sposób niż przez wykluczenie wykonawcy z udziału w postępowaniu,

1. który, z przyczyn leżących po jego stronie, nie wykonał albo nienależycie wykonał w istotnym stopniu wcześniejszą umowę w sprawie zamówienia publicznego lub umowę koncesji, zawartą z zamawiającym, co doprowadziło do rozwiązania umowy lub zasądzenia odszkodowania.
2. **Warunki udziału (przesłanki pozytywne)**
3. W postępowaniu mogą brać udział wykonawcy, którzy spełnią następujące, określone w ogłoszeniu o zamówieniu warunki udziału w postępowaniu dotyczące:
4. posiadania uprawnień do prowadzenia określonej działalności zawodowej:

*Zamawiający nie ustanawia wymaganego poziomu zdolności*

1. sytuacji ekonomicznej lub finansowej:

*Zamawiający nie ustanawia wymaganego poziomu zdolności*

1. posiadania zdolności technicznej lub zawodowej – w zakresie
2. Doświadczenia,

*By warunek został spełniony Zamawiający wymaga wykazania zrealizowania przynajmniej jednego zamówienia odpowiadającego przedmiotowi zamówienia   
o wartości brutto równej lub przekraczającej odpowiednio:*

|  |  |
| --- | --- |
| *dla zadania nr I* | *250 000,00 zł* |
| *dla zadania nr II* | *70 000,00 zł* |
| *dla zadania nr III* | *20 000,00 zł* |

*Poprzez zamówienie odpowiadające przedmiotowi zamówienia należy rozumieć należycie zrealizowaną:*

* *Dla zadania nr I – dostawę z montażem mebli biurowych oraz foteli biurowych,*
* *Dla zadania nr II – dostawę z montażem wyposażenia meblowego, w której przynajmniej 30% wartości stanowiły meble stalowe,*
* *Dla zadania nr III – dostawę z montażem wyposażenia mebli tapicerowanych,*

1. Kwalifikacji lub Wykształcenia,

*Zamawiający nie ustanawia wymaganego poziomu zdolności*

1. Potencjału technicznego

*Zamawiający nie ustanawia wymaganego poziomu zdolności*

1. Ocena spełniania warunków udziału w postępowaniu dokonana zostanie   
   w oparciu o przedłożone dokumenty w formule: spełnia/nie spełnia.

W przypadku dostarczenia przez wykonawców dokumentów dotyczących warunków udziału w postępowaniu, w których wartości zostały podane w walutach obcych, Zamawiający w celu dokonania oceny spełnienia warunków uczestnictwa w postępowaniu dokona przeliczenia podanych wartości po średnim kursie ogłoszonym przez Narodowy Bank Polski obowiązującym na dzień, w którym zostało opublikowane ogłoszenie o zamówieniu.

1. W celu wstępnego potwierdzenia spełnienia warunków opisanych w pkt. I i II wykonawca zobowiązany jest przedłożyć w ofercie:
2. Oświadczenie w zakresie wskazanym przez zamawiającego w ogłoszeniu o zamówieniu i w specyfikacji istotnych warunków zamówienia.
3. Oświadczenie składa się celem potwierdzenia niepodlegania wykluczeniu oraz spełnienia warunków udziału w postępowaniu,
4. Zamawiający przedkłada w załączeniu wzór oświadczenia stanowiący Załącznik nr 2 do SIWZ,
5. Oświadczenie powinno być aktualne na dzień składania ofert,
6. Informacje zawarte w oświadczeniu stanowią wstępne potwierdzenie, że wykonawca nie podlega wykluczeniu oraz spełnia warunki udziału w postępowaniu,
7. W przypadku wspólnego ubiegania się o zamówienie przez wykonawców:
8. oświadczenie w zakresie wykazania braku podstaw do wykluczania z postępowania składa każdy z wykonawców wspólnie ubiegających się o zamówienie,
9. oświadczenie w zakresie potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu składa wykonawca lub partner konsorcjum w zakresie, w jakim każdy z nich wykazuje spełnienie tych warunków.
10. W przypadku gdy wykonawca powołuje się przy spełnieniu warunków udziału postępowaniu na zasoby innych podmiotów zobowiązany jest złożyć **w oświadczeniu informacje** dotyczące każdego nich – w zakresie niezbędnym do wykazania braku podstaw do wykluczenia oraz spełnienia warunków udziału w postępowaniu w odniesieniu do udostępnianego potencjału,
11. Wykonawca, który zamierza powierzyć wykonanie części zamówienia podwykonawcom, w celu wykazania braku istnienia wobec podwykonawców podstaw wykluczenia z udziału postępowaniu składa w oświadczeniu informacje ich dotyczące,
12. Jeżeli treść zawarta w **oświadczeniu** odpowiadała będzie zakresowi informacji, których zamawiający wymaga poprzez żądanie dokumentów w szczególności mających formę oświadczeń wykonawcy, zamawiający może odstąpić od żądania tych dokumentów od wykonawcy. W takim przypadku dowodem spełniania przez wykonawcę warunków udziału w postępowaniu lub kryteriów selekcji oraz braku podstaw wykluczenia są odpowiednie informacje przekazane przez wykonawcę lub odpowiednio przez podmioty, na których zdolnościach lub sytuacji wykonawca polega w zakresie wykazania spełnienia warunków udziału w postępowaniu, w oświadczeniu.
13. Zamawiający może żądać niżej wskazanych dokumentów, które powinien posiadać wykonawca, jeżeli zostanie wezwany do ich złożenia, w szczególności w sytuacji, gdy jego oferta zostanie oceniona jako najkorzystniejsza – dla potwierdzenia okoliczności, o których mowa w art 25 ustęp 1 ustawy w następującym w zakresie wynikającym z treści SIWZ oraz ogłoszenia o zamówieniu:
    1. (Celem potwierdzenia braku podstaw do wykluczenia),
14. odpisu z właściwego rejestru lub z centralnej ewidencji i informacji o działalności gospodarczej, jeżeli odrębne przepisy wymagają wpisu do rejestru lub ewidencji, w celu potwierdzenia braku podstaw wykluczenia,
15. oświadczenia wykonawcy o przynależności albo braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej,
16. Wykonawca, w terminie 3 dni od zamieszczenia na stronie internetowej informacji z otwarcia ofert, przekazuje zamawiającemu oświadczenie o przynależności lub braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej. Wraz ze złożeniem oświadczenia, wykonawca może przedstawić dowody, że powiązania z innym wykonawcą nie prowadzą do zakłócenia konkurencji w postępowaniu o udzielenie zamówienia,
17. Zamawiający przedkłada w załączeniu wzór Oświadczenia w odniesieniu do przynależności albo braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej stanowiący – Załącznik nr 3 do SIWZ,
    1. (Celem potwierdzenia spełnienia warunków udziału w odniesieniu do przesłanek pozytywnych),
18. Wykazu wykonanych dostaw – w okresie ostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy - w tym okresie, wraz z podaniem ich wartości, przedmiotu, dat wykonania i podmiotów, na rzecz których dostawy zostały wykonane – wypełniony Załącznik nr 5 do SIWZ;
19. Dowodów określających czy dostawy – wykazane na potwierdzenie spełnienia warunków udziału, zostały wykonane lub są wykonywane należycie, przy czym dowodami, są referencje bądź inne dokumenty wystawione przez podmiot, na rzecz którego dostawy były wykonywane, a w przypadku świadczeń okresowych lub ciągłych są wykonywane, a jeżeli z uzasadnionej przyczyny o obiektywnym charakterze wykonawca nie jest w stanie uzyskać tych dokumentów - oświadczenie wykonawcy; w przypadku świadczeń okresowych lub ciągłych nadal wykonywanych referencje bądź inne dokumenty potwierdzające ich należyte wykonywanie powinny być wydane nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert albo wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu;
20. Dokumenty stanowiące element oświadczenia woli wykonawcy i inne niezbędne dokumenty – które wykonawca zobowiązany jest przedłożyć wraz z ofertą:
21. Formularz oferty – wypełniony Załącznik nr 1 do SIWZ,
22. Dowód wniesienia wadium lub kopię dokumentu wadialnego poświadczoną za zgodność z oryginałem – wykonawca zobowiązany jest załączyć do oferty kopię dokonania przelewu na konto Zamawiającego, a w przypadku innych form wniesienia wadium - kopię dokumentu wadialnego poświadczoną za zgodność z oryginałem; albo dokument wadialny,
23. Szczegółowa oferta cenowa – wypełniony Załącznik nr III A do SIWZ.
24. Postanowienia ogólne dotyczące składanych dokumentów.
25. W przypadku wskazania przez wykonawcę dostępności odpowiednich oświadczeń lub dokumentów w formie elektronicznej pod określonymi adresami internetowymi ogólnodostępnych i bezpłatnych baz danych, zamawiający pobiera samodzielnie z tych baz danych wskazane przez wykonawcę oświadczenia lub dokumenty.
26. W przypadku wskazania przez wykonawcę oświadczeń lub dokumentów, które znajdują się w posiadaniu zamawiającego, zamawiający w celu potwierdzenia okoliczności, o których mowa w art. 25 ust. 1 pkt 1 i 3 ustawy, korzysta z posiadanych oświadczeń lub dokumentów, o ile są one aktualne.
27. Oświadczenia, dotyczące wykonawcy i innych podmiotów, na których zdolnościach lub sytuacji polega wykonawca oraz dotyczące podwykonawców, składane są w oryginale.
28. Dokumenty, inne niż oświadczenia składane są w oryginale lub kopii poświadczonej za zgodność z oryginałem.
29. Poświadczenia za zgodność z oryginałem dokonuje odpowiednio wykonawca, podmiot udostępniający potencjał, wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia publicznego albo podwykonawca, w zakresie dokumentów, które każdego z nich dotyczą.
30. Poświadczenie za zgodność z oryginałem następuje w formie pisemnej lub w formie elektronicznej.
31. Zamawiający może żądać przedstawienia oryginału lub notarialnie poświadczonej kopii dokumentów, innych niż oświadczenia, wyłącznie wtedy, gdy złożona kopia dokumentu jest nieczytelna lub budzi wątpliwości co do jej prawdziwości.
32. Dokumenty sporządzone w języku obcym są składane wraz z tłumaczeniem na język polski.
33. Zamawiający może żądać od wykonawcy przedstawienia tłumaczenia na język polski wskazanych przez wykonawcę i pobranych samodzielnie przez zamawiającego dokumentów.
34. Dokumenty potwierdzające brak podstaw do wykluczania podmiotów mających siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej
35. Jeżeli wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, celem potwierdzenia braku podstaw do wykluczania z postępowania:
    * 1. składa dokument lub dokumenty wystawione w kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, potwierdzające odpowiednio, że nie otwarto jego likwidacji ani nie ogłoszono upadłości (wystawiony nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert).
36. Jeżeli w kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania lub miejsce zamieszkania ma osoba, której dokument dotyczy, nie wydaje się odpowiednich dokumentów, zastępuje się je dokumentem zawierającym odpowiednio oświadczenie wykonawcy, ze wskazaniem osoby albo osób uprawnionych do jego reprezentacji, lub oświadczenie osoby, której dokument miał dotyczyć, złożone przed notariuszem lub przed organem sądowym, administracyjnym albo organem samorządu zawodowego lub gospodarczego właściwym ze względu na siedzibę lub miejsce zamieszkania wykonawcy lub miejsce zamieszkania tej osoby.
37. W przypadku wątpliwości co do treści dokumentu złożonego przez wykonawcę, zamawiający może zwrócić się do właściwych organów odpowiednio kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania lub miejsce zamieszkania ma osoba, której dokument dotyczy, o udzielenie niezbędnych informacji dotyczących tego dokumentu.
38. Dokumenty wymagane w przypadku powoływania się przez wykonawcę na potencjał innych podmiotów oraz korzystania z instytucji podwykonawstwa
39. W celu oceny, czy wykonawca polegając na zdolnościach lub sytuacji innych podmiotów będzie dysponował niezbędnymi zasobami w stopniu umożliwiającym należyte wykonanie zamówienia publicznego oraz oceny, czy stosunek łączący wykonawcę z tymi podmiotami gwarantuje rzeczywisty dostęp do ich zasobów, zamawiający może żądać dokumentów, które określają w szczególności:
40. zakres dostępnych wykonawcy zasobów innego podmiotu;
41. sposób wykorzystania zasobów innego podmiotu, przez wykonawcę, przy wykonywaniu zamówienia publicznego;
42. zakres i okres udziału innego podmiotu przy wykonywaniu zamówienia publicznego;
43. czy podmiot, na zdolnościach którego wykonawca polega w odniesieniu do warunków udziału w postępowaniu dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, zrealizuje roboty budowlane lub usługi, których wskazane zdolności dotyczą.
44. Zamawiający żąda od wykonawcy, który polega na zdolnościach lub sytuacji innych podmiotów przedstawienia w odniesieniu do tych podmiotów dokumentów wymaganych dla potwierdzenia braku podstaw do wykluczania z postępowania. (z wyjątkiem informacji dotyczącej przynależności do grupy kapitałowej).
45. Zamawiający może żądać od wykonawcy korzystającego z instytucji podwykonawstwa przestawienia w odniesieniu do podwykonawców dokumentów wymaganych dla potwierdzenia braku podstaw do wykluczania z postępowania. (z wyjątkiem informacji dotyczącej przynależności do grupy kapitałowej) – nawet w sytuacji gdy wykonawca nie korzysta z potencjału tych podmiotów dla wykazania spełnienia warunków udziału w postępowaniu.

# Powoływanie się przez wykonawców na potencjał innych podmiotów

1. Wykonawca może w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu lub kryteriów selekcji, w stosownych sytuacjach oraz w odniesieniu do konkretnego zamówienia, lub jego części, polegać na zdolnościach technicznych lub zawodowych lub sytuacji finansowej lub ekonomicznej innych podmiotów, niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nim stosunków prawnych.
2. Wykonawca, który polega na zdolnościach lub sytuacji innych podmiotów, musi udowodnić zamawiającemu, że realizując zamówienie będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów, w szczególności przedstawiając zobowiązanie tych podmiotów do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji zamówienia.
3. Zamawiający ocenia, czy udostępniane wykonawcy przez inne podmioty zdolności techniczne lub zawodowe lub ich sytuacja finansowa lub ekonomiczna, pozwalają na wykazanie przez wykonawcę spełniania warunków udziału w postępowaniu oraz bada, czy nie zachodzą wobec tego podmiotu podstawy do wykluczenia.
4. W odniesieniu do warunków dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, wykonawcy mogą polegać na zdolnościach innych podmiotów, gdy podmioty te zrealizują roboty budowlane lub usługi, do realizacji których te zdolności są wymagane.
5. Wykonawca, który polega na sytuacji finansowej lub ekonomicznej innych podmiotów, odpowiada solidarnie z podmiotem, który zobowiązał się do udostępnienia zasobów, za szkodę poniesioną przez zamawiającego powstałą wskutek nieudostępnienia tych zasobów, chyba że za nieudostępnienie zasobów nie ponosi winy.
6. Jeżeli zdolności techniczne lub zawodowe lub sytuacja ekonomiczna lub finansowa, podmiotu, na którego potencjał powołuje się wykonawca, nie potwierdzają spełnienia przez wykonawcę warunków udziału w postępowaniu lub zachodzą wobec tych podmiotów podstawy wykluczenia, zamawiający żąda, aby wykonawca w terminie określonym przez zamawiającego zastąpił ten podmiot innym podmiotem lub podmiotami – lub zobowiązał się do osobistego wykonania odpowiedniej części zamówienia, jeżeli wykaże zdolności techniczne lub zawodowe lub sytuację finansową lub ekonomiczną w wymaganym zakresie.

# Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia

1. Wykonawcy mogą wspólnie ubiegać się o udzielenie zamówienia.
2. W przypadku wspólnego ubiegania się o udzielenie zamówienia, wykonawcy ustanawiają pełnomocnika do reprezentowania ich w postępowaniu o udzielenie zamówienia albo reprezentowania w postępowaniu i zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego.
3. W przypadku wyboru oferty wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia zamawiający może żądać przed zawarciem umowy w sprawie zamówienia publicznego umowy regulującej współpracę tych wykonawców:
   1. w przypadku spółki cywilnej – umowy spółki,
   2. w przypadku konsorcjum umowy zawierającej co najmniej:
4. oznaczenie stron,
5. oznaczenie celu gospodarczego, dla którego umowa została zawarta (celem tym nie może być samo złożenie oferty, lecz zrealizowanie zamówienia),
6. oznaczony czas trwania umowy (co najmniej czas realizacji zamówienia   
   i okres gwarancji oraz rękojmi, niedopuszczalne jest załączenie umowy przedwstępnej ani zawartej pod warunkiem wygrania przetargu),
7. oznaczenie zakresu działania poszczególnych stron umowy,
8. zobowiązanie o braku możliwości rozwiązania umowy konsorcjum do czasu wygaśnięcia wszelkich zobowiązań związanych z umową o zamówienie publiczne.
9. Każdy z wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia musi **odrębnie** złożyć oświadczenia i dokumenty potwierdzające brak podstaw do wykluczenia z postępowania.
10. Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia złożą łącznie Formularze ofertowe, dokumenty potwierdzające spełnienie warunków pozytywnych oraz dokumenty przedmiotowe.
11. Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia muszą spełnić łącznie warunki, o których mowa w § 7 (przesłanki pozytywne).

# Udział podwykonawców w wykonaniu zamówienia

1. Zamawiający dopuszcza możliwość wykonania zamówienia przy udziale podwykonawców.
2. Wykonawca zobowiązany jest do wskazania w ofercie części zamówienia, której wykonanie zamierza powierzyć podwykonawcom – w tym celu Wykonawca wypełnia wykaz podwykonawców, złożony na druku stanowiącym **Załącznik Nr 4** do SIWZ (*jeżeli dotyczy*).
3. Zamawiający nie określa w Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia rodzaju prac związanych z rozmieszczeniem i instalacją, które nie mogą zostać powierzone podwykonawcom.

# Wymagania co do wadium

1. Wykonawca przystępujący do przetargu jest zobowiązany wnieść wadium w wysokości:

|  |  |
| --- | --- |
| **Zadanie** | **Wysokość wadium** |
| Zadanie nr I | 11 000,00 zł |
| Zadanie nr II | 3 000,00 zł |
| Zadanie nr III | 600,00 zł |
| **RAZEM** | 14 600,00 zł |

1. Wadium należy złożyć najpóźniej przed upływem terminu składania ofert.
2. Wniesione wadium musi obejmować cały okres związania ofertą.
3. Wadium może być wniesione według wyboru wykonawcy w pieniądzu, poręczeniach bankowych, gwarancjach bankowych, gwarancjach ubezpieczeniowych poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia   
   9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości (tj. Dz. U. z 2014 r. poz. 1804 ze zm.).
4. Wadium wnoszone w formie pieniężnej należy wpłacić na konto PUM w Szczecinie – Bank Zachodni WBK S.A. III O/Szczecin 06 1090 1492 0000 0001 0053 7752 z dopiskiem:

**„wadium:** DZP-262-43/2018 **– *Dostawa oraz montaż wyposażenia meblowego dla Centrum Symulacji Medycznych Pomorskiego Uniwersytetu medycznego w Szczecinie*”, zadanie nr …**

1. Oryginał dokumentu wadialnego (w przypadku, gdy wykonawca wnosi wadium w formie innej niż pieniężna) musi zostać, dołączony wraz z ofertą albo zdeponowany w Kwesturze PUM.
2. W przypadku zdeponowania oryginalnego dokumentu wadialnego w Kwesturze PUM kopie wadium należy załączyć do oferty.
3. Wadium wniesione w formie innej niż pieniężna musi obejmować odpowiedzialność   
   za wszystkie przypadki powodujące utratę wadium przez wykonawcę określone w ustawie Prawo zamówień publicznych.
4. Zamawiający zwraca wadium wszystkim wykonawcom niezwłocznie po wyborze oferty najkorzystniejszej lub unieważnieniu postępowania, z wyjątkiem wykonawcy, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza.
5. Wykonawcy, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza, zamawiający zwraca wadium niezwłocznie po zawarciu umowy w sprawie zamówienia publicznego oraz wniesieniu zabezpieczenia należytego wykonania umowy, jeżeli jego wniesienia żądano.
6. Zamawiający zwraca niezwłocznie wadium na wniosek wykonawcy, który wycofał ofertę przed upływem terminu składania ofert.
7. Zamawiający żąda ponownego wniesienia wadium przez wykonawcę, któremu zwrócono wadium, jeżeli w wyniku rozstrzygnięcia odwołania jego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza. Wykonawca wnosi wadium w terminie określonym przez zamawiającego.
8. Jeżeli wadium wniesiono w pieniądzu, zamawiający zwraca je wraz z odsetkami wynikającymi z umowy rachunku bankowego, na którym było ono przechowywane, pomniejszone o koszty prowadzenia rachunku bankowego oraz prowizji bankowej za przelew pieniędzy na rachunek bankowy wskazany przez wykonawcę.
9. Zamawiający zatrzymuje wadium wraz z odsetkami, jeżeli wykonawca:
10. w odpowiedzi na wezwanie, z przyczyn leżących po jego stronie, nie złożył oświadczeń lub dokumentów potwierdzających:
11. spełnianie warunków udziału w postępowaniu lub kryteria selekcji,
12. spełnianie przez oferowane dostawy, usługi lub roboty budowlane wymagań określonych przez zamawiającego,
13. brak podstaw wykluczenia,
14. istnienie upoważnienia do podpisania oferty.
15. nie wyraził zgody na poprawienie innej omyłki polegającej na niezgodności oferty ze specyfikacją istotnych warunków zamówienia, niepowodującej istotnych zmian w treści oferty, – co spowodowało brak możliwości wybrania oferty złożonej przez wykonawcę jako najkorzystniejszej,
16. odmówił podpisania umowy w sprawie zamówienia publicznego na warunkach określonych w ofercie,
17. nie wniósł zabezpieczenia należytego wykonania umowy jeżeli było wymagane,
18. zawarcie umowy w sprawie zamówienia publicznego stało się niemożliwe z przyczyn leżących po stronie wykonawcy.

# Oferty częściowe

1. Zamawiający dopuszcza składanie ofert częściowych.
2. Oferta musi obejmować całość danego Zadania (Części).
3. Ofertę można składać w odniesieniu do jednej, kilku lub wszystkich części zamówienia.

# Oferty wariantowe

1. Zamawiający nie wymaga i nie dopuszcza możliwości składania ofert wariantowych.

# Informacje o opcjach

1. Zamawiający nie przewiduje zastosowania prawa opcji.

# Informacja o przewidywanych zamówieniach dodatkowych

1. Zamawiający nie przewiduje udzielenia zamówień na dostawy dodatkowe, o których mowa   
   w art. 67 ustęp 1 pkt 7 ustawy Prawo zamówień publicznych.

# Termin związania ofertą

1. Termin związania wykonawcy złożoną ofertą wynosi **30** dni licząc od dnia, w którym upłynął termin do składania ofert.
2. Wykonawca samodzielnie lub na wniosek zamawiającego może przedłużyć termin związania ofertą, z tym że Zamawiający może tylko raz, co najmniej na 3 dni przed upływem terminu związania ofertą, zwrócić się do wykonawców o wyrażenie zgody na przedłużenie tego terminu o oznaczony okres, nie dłuższy jednak niż 30 dni.
3. W przypadku gdy Zamawiający zwróci się do wykonawcy na podstawie art. 85 ustęp 2 ustawy z wnioskiem o przedłużenie terminu związania ofertą – nie wyrażenie przez wykonawcę zgody spowoduje odrzucenie oferty wykonawcy.
4. Odmowa wyrażenia zgody na przedłużenie terminu związania ofertą nie powoduje utraty wadium.
5. Przedłużenie okresu związania ofertą jest dopuszczalne tylko z jednoczesnym przedłużeniem okresu ważności wadium (jeżeli jego wniesienie było wymagane) albo, jeżeli nie jest to możliwe, z wniesieniem nowego wadium na przedłużony okres związania ofertą.
6. Jeżeli przedłużenie terminu związania ofertą dokonywane jest po wyborze oferty najkorzystniejszej, obowiązek wniesienia nowego wadium lub jego przedłużenia dotyczy jedynie wykonawcy, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza.
7. Bieg terminu związania ofertą rozpoczyna się wraz z upływem terminu składania ofert.

# Opis kryteriów i sposobu oceny oferty

Zamawiający (dotyczy wszystkich zadań) przy wyborze najkorzystniejszej oferty będzie się kierował następującymi kryteriami:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| ***Lp.*** | ***Kryterium*** | ***Ranga*** |
| 1. | Oferowana cena brutto | 50% |
| 2. | Termin realizacji zamówienia | 30% |
| 3. | Okres gwarancji i rękojmi oferowanej na przedmiot zamówienia | 20% |

1. Wartość punktowa ceny (kryterium 1) jest wyliczana wg wzoru:

**Wartość punktowa ceny = **

gdzie:

**R** – ranga ocenianego kryterium,

**C**n - cena najniższa,

**C**b - cena badana.

1. Wartość punktowa w kryterium 2 – „Termin realizacji partii zamówienia” jest obliczany wg wzoru:

**Wartość punktowa =**

b

*T*

*T*

*R*

*n*



gdzie:

**R** – ranga ocenianego kryterium,

**T**n – najkrótszy termin,

**T**b – termin badany.

**Zamawiający informuje, że termin realizacji zamówienia nie może być krótszy niż 15 dni i nie dłuższy niż 30 dni.**

1. Wartość punktowa w kryterium 3 – „Okres gwarancji i rękojmi oferowanej   
   na przedmiot zamówienia” jest obliczana wg wzoru:

**Wartość punktowa = **

**R** – ranga ocenianego kryterium,

**G**n – badany okres gwarancji,

**G**max – najdłuższy zaoferowany okres gwarancji.

**Zamawiający informuje, że dopuszczalny okres zaoferowanej gwarancji   
i rękojmi nie może być krótszy niż 24 miesiące i nie dłuższy niż 60 miesięcy.**

# Opis sposobu obliczania ceny oraz rozliczenia z wykonawcą

* 1. Wykonawca poda ceny jednostkowe w PLN dla każdego rodzaju towaru oraz cenę za całość zamówienia.
  2. Wszystkie ceny powinny zawierać w sobie ewentualne upusty proponowane przez wykonawcę (nie dopuszczalne są żadne negocjacje cenowe).
  3. W cenie wykonawca ujmie wszelkie koszty związane z realizacją zamówienia, w szczególności:

1. dostarczenie przedmiotu umowy do miejsca wskazanego przez Zamawiającego w SIWZ,
2. wniesienie, dokonanie montażu i instalacji urządzeń,
3. przeszkolenie personelu Zamawiającego w zakresie obsługi dostarczonego sprzętu,
4. zapewnienia serwisu gwarancyjnego
5. podatek VAT naliczony zgodnie z obowiązującymi przepisami. Zastosowanie przez wykonawcę stawki podatku VAT niezgodnej z obowiązującymi przepisami spowoduje odrzucenie oferty, chyba że zachodzą przesłanki uprawniające wykonawcę do zastosowania innej stawki podatku, co wykonawca powinien udokumentować w swojej ofercie przez złożenie dokumentu /oświadczenia/ uprawniającego do jego zastosowania.
   1. Jeżeli złożono ofertę, której wybór prowadziłby do powstania obowiązku podatkowego zamawiającego zgodnie z przepisami o podatku od towarów i usług w zakresie wewnątrz wspólnotowego nabycia towarów, zamawiający w celu oceny takiej oferty dolicza do przedstawionej w niej ceny podatek od towarów i usług, który miałby obowiązek wpłacić zgodnie z obowiązującymi przepisami.
   2. Rozliczenia między Zamawiającym a wykonawcą prowadzone będą w walucie polskiej. Zamawiający nie dopuszcza możliwości prowadzenia rozliczeń w walucie obcej.

# Postępowanie po otwarciu, ocena ofert i wybór najkorzystniejszej oferty

1. Zamawiający za najkorzystniejszą uzna ofertę tego wykonawcy, który uzyska najkorzystniejszy bilans punktów na podstawie kryteriów określonych w SIWZ.
2. Zamawiający przewiduje możliwość dokonania najpierw oceny ofert, a następnie zbadania, czy wykonawca, którego oferta została oceniona, jako najkorzystniejsza, nie podlega wykluczeniu oraz spełnia warunki udziału w postępowaniu. Jeżeli wykonawca wyłoniony w ten sposób uchyla się od zawarcia umowy lub nie wnosi wymaganego zabezpieczenia należytego wykonania umowy, zamawiający może zbadać, czy nie podlega wykluczeniu oraz czy spełnia warunki udziału w postępowaniu wykonawca, który złożył ofertę najwyżej ocenioną spośród pozostałych ofert.
3. Wykonawca, w terminie 3 dni od zamieszczenia na stronie internetowej informacji z otwarcia ofert przekazuje zamawiającemu oświadczenie o przynależności lub braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej. Wraz ze złożeniem oświadczenia, wykonawca może przedstawić dowody, że powiązania z innym wykonawcą nie prowadzą do zakłócenia konkurencji w postępowaniu o udzielenie zamówienia.
4. Przed udzieleniem zamówienia wykonawca, którego oferta została oceniona jako najkorzystniejsza zostanie wezwany do złożenia w wyznaczonym terminie aktualnych dokumentów potwierdzających okoliczności, o których mowa w art. 25 ustęp 1 ustawy w zakresie wynikającym z treści SIWZ oraz ogłoszenia o zamówieniu).
5. Jeżeli jest to niezbędne do zapewnienia odpowiedniego przebiegu postępowania o udzielenie zamówienia, zamawiający może na każdym etapie postępowania wezwać wykonawców do złożenia wszystkich lub niektórych dokumentów potwierdzających, że nie podlegają wykluczeniu, spełniają warunki udziału w postępowaniu lub kryteria selekcji, a jeżeli zachodzą uzasadnione podstawy do uznania, że złożone uprzednio dokumenty nie są już aktualne, do złożenia aktualnych dokumentów.
6. Jeżeli wykonawca nie złożył oświadczenia przedkładanego celem wstępnego potwierdzenia spełnienia warunków udziału oraz braku podstaw do wykluczenia albo innych dokumentów potwierdzających okoliczności, o których mowa w art. 25 ust. 1, lub innych dokumentów niezbędnych do przeprowadzenia postępowania lub oświadczenia lub dokumenty są niekompletne, zawierają błędy lub budzą wskazane przez zamawiającego wątpliwości, zamawiający **wezwie** do ich złożenia, uzupełnienia lub poprawienia w terminie przez siebie wskazanym, chyba że mimo ich złożenia oferta wykonawcy podlega odrzuceniu albo konieczne byłoby unieważnienie postępowania.
7. Jeżeli wykonawca nie złożył wymaganych pełnomocnictw albo złożył wadliwe pełnomocnictwa, zamawiający wezwie do ich złożenia w terminie przez siebie wskazanym.
8. Wykonawca nie jest obowiązany do złożenia oświadczeń lub dokumentów potwierdzających okoliczności, o których mowa w art. 25 ust. 1 pkt 1 i 3, jeżeli zamawiający posiada oświadczenia lub dokumenty dotyczące tego wykonawcy lub może je uzyskać za pomocą bezpłatnych i ogólnodostępnych baz danych, w szczególności rejestrów publicznych w rozumieniu ustawy z dnia 17 lutego 2005 r. o informatyzacji działalności podmiotów realizujących zadania publiczne (Dz. U. z 2014 r. poz. 1114 oraz z 2016 r. poz. 352).
9. Uznaje się, że pełnomocnictwo do podpisania oferty obejmuje pełnomocnictwo do poświadczenia za zgodność z oryginałem kopii dokumentów załączonych do oferty.
10. Z postępowania o udzielenie zamówienia wyklucza się wykonawców, o których mowa   
    w art. 24 ustawy.
11. Ofertę wykonawcy wykluczonego uznaje się za odrzuconą.
12. Zamawiający zawiadamia niezwłocznie wykonawcę o wykluczeniu z postępowania   
    o udzielenie zamówienia, podając uzasadnienie faktyczne i prawne.
13. W toku badania i oceny ofert zamawiający może żądać od wykonawców wyjaśnień dotyczących treści złożonych ofert. Niedopuszczalne jest prowadzenie między zamawiającym a wykonawcą negocjacji dotyczących złożonej oferty.
14. Zamawiający poprawia w ofercie, niezwłocznie zawiadamiając o tym wykonawcę, którego oferta została poprawiona:
    1. oczywiste omyłki pisarskie,
    2. oczywiste omyłki rachunkowe, z uwzględnieniem konsekwencji rachunkowych dokonanych poprawek,
    3. inne omyłki polegające na niezgodności oferty ze specyfikacją istotnych warunków zamówienia, nie powodujące istotnych zmian w treści ofert
15. Jeżeli zaoferowana cena lub koszt, lub ich istotne części składowe, wydają się rażąco niskie w stosunku do przedmiotu zamówienia i budzą wątpliwości zamawiającego co do możliwości wykonania przedmiotu zamówienia zgodnie z wymaganiami określonymi przez zamawiającego lub wynikającymi z odrębnych przepisów, w szczególności cena całkowita oferty jest niższa o co najmniej 30% od średniej arytmetycznej cen wszystkich złożonych ofert, zamawiający zwraca się o udzielenie wyjaśnień, w tym złożenie dowodów, dotyczących wyliczenia ceny lub kosztu, w szczególności w zakresie:
    1. oszczędności metody wykonania zamówienia, wybranych rozwiązań technicznych, wyjątkowo sprzyjających warunków wykonywania zamówienia dostępnych dla wykonawcy, oryginalności projektu wykonawcy, kosztów pracy, których wartość przyjęta do ustalenia ceny nie może być niższa od minimalnego wynagrodzenia za pracę albo minimalnej stawki godzinowej, ustalonych na podstawie przepisów ustawy z dnia 10 października 2002 r. o minimalnym wynagrodzeniu za pracę (Dz. U. z 2015 r. poz. 2008 oraz z 2016 r. poz. 1265);
    2. pomocy publicznej udzielonej na podstawie odrębnych przepisów.
    3. wynikającym z przepisów prawa pracy, w szczególności o minimalnym wynagrodzeniu, i przepisów zabezpieczenia społecznego, obowiązujących w miejscu, w którym realizowane jest zamówienie;
    4. wynikającym z przepisów prawa ochrony środowiska;
    5. powierzenia wykonania części zamówienia podwykonawcy;
16. W przypadku gdy cena całkowita oferty jest niższa o co najmniej 30% od:
17. wartości zamówienia powiększonej o należny podatek od towarów i usług, lub średniej arytmetycznej cen wszystkich złożonych ofert, zamawiający zwraca się o udzielenie wyjaśnień, chyba że rozbieżność wynika z okoliczności oczywistych, które nie wymagają wyjaśnienia,
18. wartości zamówienia powiększonej o należny podatek od towarów i usług, zaktualizowanej z uwzględnieniem okoliczności, które nastąpiły po wszczęciu postępowania, w szczególności istotnej zmiany cen rynkowych, zamawiający może zwrócić się o udzielenie wyjaśnień.
19. Obowiązek wykazania, że oferta nie zawiera rażąco niskiej ceny lub kosztu, spoczywa na wykonawcy.
20. Zamawiający odrzuca ofertę wykonawcy, który nie złożył wyjaśnień lub jeżeli dokonana ocena wyjaśnień wraz z dostarczonymi dowodami potwierdza, że oferta zawiera rażąco niską cenę lub koszt w stosunku do przedmiotu zamówienia
21. Zamawiający odrzuca ofertę, jeżeli:
22. jest niezgodna z ustawą,
23. jej treść nie odpowiada treści specyfikacji istotnych warunków zamówienia, w sposób nie podlegający poprawieniu,
24. jej złożenie stanowi czyn nieuczciwej konkurencji w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji,
25. jest ofertą, która zawiera rażąco niska cenę lub koszt w stosunku do przedmiotu zamówienia,
26. została złożona przez wykonawcę wykluczonego z udziału w postępowaniu o udzielenie zamówienia,
27. zawiera błędy w obliczeniu ceny lub kosztu,
28. wykonawca w terminie 3 dni od dnia doręczenia zawiadomienia nie zgodził się na poprawienie innej omyłki polegającej na niezgodności oferty ze specyfikacją istotnych warunków zamówienia,
29. jest nieważna na podstawie odrębnych przepisów,
30. wykonawca nie wyraził zgody, na przedłużenie terminu związania ofertą po uprzednim wniosku Zamawiającego o wykonanie tej czynności,
31. wadium nie zostało wniesione lub zostało wniesione w sposób nieprawidłowy, jeżeli zamawiający żądał wniesienia wadium,
32. oferta wariantowa nie spełnia minimalnych wymagań określonych przez Zamawiającego,
33. jej przyjęcie naruszałoby bezpieczeństwo publiczne lub istotny interes bezpieczeństwa państwa, a tego bezpieczeństwa lub interesu, nie może zostać zagwarantowana w inny sposób.
34. Zamawiający, podając uzasadnienie faktyczne i prawne, powiadamia niezwłocznie wszystkich wykonawców oraz udostępnia informacje na stronie internetowejo:
35. wyborze oferty najkorzystniejszej, podając:
36. nazwę (firmę) albo imię i nazwisko, siedzibę albo miejsce zamieszkania i adres wykonawcy, którego ofertę wybrano
37. oraz nazwę (firmę) albo imiona i nazwiska, siedzibę albo miejsce zamieszkania i adres wykonawców, którzy złożyli oferty,
38. a także punktację przyznaną ofertom w każdym kryterium oceny ofert i łączną punktację,
39. wykonawcach, którzy zostali wykluczeni,
40. wykonawcach, którzy nie spełniają warunków udziału w postępowaniu lub kryteriów selekcji, jeżeli zostały określone,
41. wykonawcach, których oferty zostały odrzucone, o powodach odrzucenia oferty,
42. unieważnieniu postępowania.

# Przesłanki unieważnienia postępowania

1. Zamawiający unieważni postępowanie w przypadkach, jeżeli:
   1. nie złożono żadnej oferty nie podlegającej odrzuceniu,
   2. cena najkorzystniejszej oferty lub oferta z najniższą ceną przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, chyba że zamawiający może zwiększyć tę kwotę do ceny najkorzystniejszej oferty;
   3. zostały złożone oferty dodatkowe o takiej samej cenie,
   4. wystąpiła istotna zmiana okoliczności powodująca, że prowadzenie postępowania lub wykonanie zamówienia nie leży w interesie publicznym, czego nie można było wcześniej przewidzieć,
   5. postępowanie obarczone jest wadą uniemożliwiającą zawarcie ważnej umowy w sprawie zamówienia publicznego.
2. Jeżeli dopuszczono możliwość składania ofert częściowych unieważnienie może dotyczyć jednej lub kilku części.

# Zawarcie umowy o udzielenie zamówienia publicznego

1. W przypadku dokonania wyboru oferty najkorzystniejszej z wykonawcą zostanie zawarta umowa o udzielenie zamówienia publicznego.
2. Zamawiający zawiera umowę w sprawie zamówienia publicznego, z zastrzeżeniem art. 183 ustawy w terminie:
   1. nie krótszym niż 10 dni od dnia przesłania zawiadomienia o wyborze najkorzystniejszej oferty, jeżeli zawiadomienie to zostało przesłane przy użyciu środków komunikacji elektronicznej, albo 15 dni – jeżeli zostało przesłane inny w sposób – w przypadku zamówień, których wartość jest równa lub przekracza kwoty określone w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8,
   2. nie krótszym niż 5 dni od dnia przesłania zawiadomienia o wyborze najkorzystniejszej oferty, jeżeli zawiadomienie to zostało przesłane przy użyciu środków komunikacji elektronicznej, albo 10 dni – jeżeli zostało przesłane inny w sposób – w przypadku zamówień, których wartość jest mniejsza niż kwoty określone w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8.
   3. Zamawiający może zawrzeć umowę w sprawie zamówienia publicznego przed upływem terminów, o których mowa w ust. 2, jeżeli:
3. w postępowaniu o udzielenie zamówienia w przypadku trybu przetargu nieograniczonego złożono tylko jedną ofertę.
4. w postępowaniu o udzielenie zamówienia o wartości mniejszej niż kwoty określone w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 upłynął termin do wniesienia odwołania na czynności zamawiającego wymienione w art. 180 ust. 2 lub w następstwie jego wniesienia Izba ogłosiła wyrok lub postanowienie kończące postepowanie odwoławcze.
5. Jeżeli wykonawca, którego oferta została wybrana, uchyla się od zawarcia umowy   
   w sprawie zamówienia publicznego lub nie wnosi wymaganego zabezpieczenia należytego wykonania umowy, zamawiający może wybrać ofertę najkorzystniejszą spośród pozostałych ofert bez przeprowadzania ich ponownego badania i oceny, chyba, że zachodzą przesłanki unieważnienia postępowania.

# Środki ochrony prawnej przysługujące wykonawcom

1. Wykonawcy, jeżeli ma lub miał interes w uzyskaniu danego zamówienia oraz poniósł lub może ponieść szkodę w wyniku naruszenia przez zamawiającego przepisów ustawy przysługują środki ochrony prawnej wskazane w rozdziale VI ustawy z dnia 29 stycznia 2004 roku prawo zamówień publicznych.
2. Środki ochrony prawnej wobec ogłoszenia o zamówieniu oraz specyfikacji istotnych warunków zamówienia przysługują również organizacjom wpisanym na listę, o której mowa w art. 154 pkt 5. ustawy.
3. Odwołanie przysługuje wyłącznie od niezgodnej z przepisami ustawy czynności zamawiającego podjętej w postępowaniu o udzielenie zamówienia lub zaniechania czynności, do której zamawiający jest zobowiązany na podstawie ustawy.
4. Jeżeli wartość zamówienia jest mniejsza niż kwoty określone w przepisach wydanych   
   na podstawie art. 11 ust. 8, odwołanie przysługuje wyłącznie wobec czynności:
   1. wyboru trybu negocjacji bez ogłoszenia, zamówienia z wolnej ręki lub zapytania   
      o cenę,
   2. opisu sposobu dokonywania oceny spełniania warunków udziału w postępowaniu,
   3. wykluczenia odwołującego z postępowania o udzielenie zamówienia,
   4. odrzucenia oferty odwołującego,
   5. opisu przedmiotu zamówienia,
   6. wyboru oferty najkorzystniejszej.
5. Odwołanie powinno wskazywać czynność lub zaniechanie czynności zamawiającego, której zarzuca się niezgodność z przepisami ustawy, zawierać zwięzłe przedstawienie zarzutów, określać żądanie oraz wskazywać okoliczności faktyczne i prawne uzasadniające wniesienie odwołania.
6. Odwołanie wnosi się do Prezesa Izby na piśmie lub w postaci elektronicznej, podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym weryfikowanym przy pomocy ważnego kwalifikowanego certyfikatu lub równoważnego środka, spełniającego wymagania dla tego rodzaju podpisu.
7. Odwołujący przesyła kopię odwołania zamawiającemu przed upływem terminu do wniesienia odwołania w taki sposób, aby mógł on zapoznać się z jego treścią przed upływem tego terminu.
8. Domniemywa się, iż zamawiający mógł zapoznać się z treścią odwołania przed upływem terminu do jego wniesienia, jeżeli przesłanie jego kopii nastąpiło przed upływem terminu do jego wniesienia za pomocą środków komunikacji elektronicznej, w tym faksem, każda ze stron na żądanie drugiej potwierdziła fakt ich otrzymania.
9. Odwołanie wnosi się w terminach określonych w art. 182 ustawy. Do odwołania stosuje się dalsze przepisy rozdziału VI ustawy.
10. Wykonawca lub uczestnik konkursu może w terminie przewidzianym do wniesienia odwołania poinformować zamawiającego o niezgodnej z przepisami ustawy czynności podjętej przez niego lub zaniechaniu czynności, do której jest on zobowiązany na podstawie ustawy, na które nie przysługuje odwołanie na podstawie art. 180 ust. 2. ustawy.
11. W przypadku uznania zasadności przekazanej informacji zamawiający powtarza czynność albo dokonuje czynności zaniechanej, informując o tym wykonawców w sposób przewidziany w ustawie dla tej czynności. Na czynności, o których mowa w ust. 2, nie przysługuje odwołanie, z zastrzeżeniem art. 180 ust. 2. ustawy.

# Termin wykonania zamówienia

1. Zamawiający informuje, że termin realizacji zamówienia nie może być krótszy niż 15 dni i nie dłuższy niż 30 dni.

# Zabezpieczanie należytego wykonania umowy

1. Wykonawca, którego oferta została wybrana winien najpóźniej z dniem podpisania umowy zobowiązany jest wnieść zabezpieczenie należytego wykonania umowy w wysokości **10%** wartości nominalnej zobowiązania wynikającego z umowy, w następujących formach:
2. pieniądzu,
3. poręczeniach bankowych lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej, z tym że zobowiązanie kasy jest zobowiązaniem pieniężnym,
4. gwarancjach bankowych,
5. gwarancjach ubezpieczeniowych,
6. poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości (Dz. U. Nr 109, poz. 1158, ze zm.).
7. W przypadku wnoszenia zabezpieczenia w formie poręczeń bankowych, gwarancji bankowych oraz gwarancji ubezpieczeniowych będą musiały być to dokumenty pochodzące od instytucji krajowych o charakterze **bezwarunkowym i nieodwołalnym** z klauzulą płatne na pierwsze żądanie oraz będą musiały być wystawione na okres wykonania przedmiotu umowy. Przed złożeniem zabezpieczenia treść gwarancji musi uzyskać akceptację zamawiającego.
8. Zamawiający zastrzega sobie prawo żądania usunięcia z dokumentu gwarancji należytego wykonania umowy wszelkich zapisów, które mogą powodować nadmierne utrudnienia w wyegzekwowaniu roszczeń z gwarancji lub powstanie dodatkowych kosztów po stronie Zamawiającego.
9. W przypadku należytego wykonania przedmiotu umowy 70% wartości wniesionego zabezpieczenia zostanie zwrócone lub zwolnione w terminie 30 dni od dnia ostatecznego odbioru aparatury potwierdzonych protokołem zdawczo-odbiorczym bez uwag. Pozostała kwota zostanie zwrócona lub zwolniona w terminie 15 dni po upływie okresu rękojmi.
10. Zabezpieczenie należytego wykonania umowy wniesione w pieniądzu przechowywane jest na rachunku bankowym.
11. W przypadku niewykonania lub nienależytego wykonania przedmiotu umowy zabezpieczenie przeznaczone będzie na pokrycie wszelkich kosztów, odszkodowań, kar umownych i innych roszczeń przysługujących Zamawiającemu, z tytułu niewykonania bądź nienależytego wykonania.

**ZAŁĄCZNIK NR 1 DO SIWZ**

# OFERTA W POSTĘPOWANIU O UDZIELENIE ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO

**OGŁOSZONYM PRZEZ**

**POMORSKI UNIWERSYTET MEDYCZNY W SZCZECINIE**

**\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_** dnia \_\_\_.\_\_\_. \_\_\_\_\_\_r.

nazwa (firma) Wykonawcy

............................................................

............................................................

adres Wykonawcy

............................................................

............................................................

Nr NIP ................................................

nr telefonu ..........................................

nr faxu ...............................................

adres e-mail: ………………………...

Wykonawca jest małym lub średnim przedsiębiorcą: \*tak/nie (**\* *niepotrzebne skreślić)***

1. W odpowiedzi na publiczne ogłoszenie o zamówieniu pn.:

***Dostawa oraz montaż wyposażenia meblowego dla Centrum Symulacji Medycznych Pomorskiego Uniwersytetu medycznego w Szczecinie***

**DZP-262-43/2018**

oferujemy wykonanie przedmiotu zamówienia zgodnie z treścią wymagań i warunków zawartych w SIWZ:

* 1. **\*w zakresie Zadania nr I za łączną kwotę:**

**netto: ............................................. zł**

**brutto: ........................................... zł,**

Brutto (słownie złotych: .................................................................................................

……….............................................................................................................. ..../100)

W tym podatek VAT według obowiązującej stawki ..... %, na kwotę: .....................zł

Zamówienie zrealizujemy w terminie **……. dni od daty przekazania zamówienia.**

Na przedmiot zamówienia oferujemy **……. miesięczną gwarancję i rękojmię**.

* 1. **\* w zakresie Zadania nr II za łączną kwotę:**

**netto: ............................................. zł**

**brutto: ........................................... zł,**

Brutto (słownie złotych: .................................................................................................

……….............................................................................................................. ..../100)

W tym podatek VAT według obowiązującej stawki ..... %, na kwotę: .....................zł

Zamówienie zrealizujemy w terminie **……. dni** **od daty przekazania zamówienia**.

Na przedmiot zamówienia oferujemy **……. miesięczną gwarancję i rękojmię**.

* 1. **\* w zakresie Zadania nr III za łączną kwotę:**

**netto: ............................................. zł**

**brutto: ........................................... zł,**

Brutto (słownie złotych: .................................................................................................

……….............................................................................................................. ..../100)

W tym podatek VAT według obowiązującej stawki ..... %, na kwotę: .....................zł

Zamówienie zrealizujemy w terminie **……. dni od daty przekazania zamówienia.**

Na przedmiot zamówienia oferujemy **……. miesięczną gwarancję i rękojmię**.

***\* niepotrzebne skreślić***

1. Oświadczamy, że zapoznaliśmy się ze specyfikacją istotnych warunków zamówienia   
   i uznajemy się za związanych określonymi w niej wymaganiami i zasadami postępowania.
2. Oświadczamy, że jesteśmy związani niniejszą ofertą przez okres 30 dni od daty,   
   w której upływa termin składania ofert.
3. Oświadczamy, że zawarty w specyfikacji istotnych warunków zamówienia projekt umowy został przez nas zaakceptowany i zobowiązujemy się w przypadku wyboru naszej oferty do zawarcia umowy, zgodnej z wzorcem oraz treścią oferty w miejscu i terminie wyznaczonym przez Zamawiającego.
4. Wadium w kwocie: **…………… zł** zostało wniesione w formie ...................................................

**Wadium wniesione przelewem zostanie zwrócone na rachunek bankowy, z którego przelew** **wykonano** lub na niżej wskazany rachunek *(wypełnić wyłącznie wtedy, gdy Wykonawca deklaruje zmianę konta bankowego)*

Nazwa i adres odbiorcy: ............................................................................

Bank: .........................................................................................................

Nr konta: ....................................................................................................

1. \*\*Oświadczamy, że oferta **nie zawiera informacji** stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji.

\*\*Oświadczamy, że oferta **zawiera informacje** stanowiące tajemnicę przedsiębiorstwa   
w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji. Informacje takie zawarte są w następujących dokumentach : ..………………………………………….………………………..

**\*\* *niepotrzebne skreślić***

1. ,,Oświadczam, że zgodnie z §1 ust. 7 Części I SIWZ wypełniłem obowiązki informacyjne przewidziane w art. 13 lub art. 14 RODOwobec osób fizycznych, od których dane osobowe bezpośrednio lub pośrednio pozyskałem w celu ubiegania się o udzielenie zamówienia publicznego w niniejszym postępowaniu. W przypadku gdy wykonawca nie przekazuje danych osobowych innych niż bezpośrednio jego dotyczących lub zachodzi wyłączenie stosowania obowiązku informacyjnego, stosownie do art. 13 ust. 4 lub art. 14 ust. 5 RODO treści oświadczenia wykonawca nie składa (usunięcie treści oświadczenia np. przez jego wykreślenie).”

**Oferta musi zawierać spis treści z podaniem stron na których znajdują się poszczególne dokumenty i załączniki.**

1. ........................................................
2. ........................................................
3. ........................................................

........................................................

*podpis osoby/osób/ upoważnionej*

**ZAŁĄCZNIK NR 3 DO SIWZ**

................................................................

(pieczęć Wykonawcy)

# OŚWIADCZENIE WYKONAWCY O PRZYNALEŻNOŚCI ALBO BRAKU PRZYNALEŻNOŚCI DO TEJ SAMEJ GRUPY KAPITAŁOWEJ

***Dostawa oraz montaż wyposażenia meblowego dla Centrum Symulacji Medycznych Pomorskiego Uniwersytetu medycznego w Szczecinie*DZP-262-43/2018**

niniejszym oświadczamy, że nie Wykonawca, którego reprezentuję (jemy):

**\*nie należy do żadnej grupy kapitałowej**

**\*nie należy do tej samej grupy kapitałowej z żadnym z podmiotów, które do upływu terminu składania ofert złożyły oferty**

**\*należy do tej samej grupy kapitałowej z następującymi podmiotami, które do upływu terminu składania ofert złożyły oferty:**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Nazwa** | **Adres** |
| 1 |  |  |
| 2 |  |  |

**\*Uwaga – Niepotrzebne skreślić**

......................................., dnia ...............................

*(miejscowość)*

...............................................................

*(podpis upoważnionego przedstawiciela Wykonawcy)*

**UWAGA - Wykonawca, w terminie 3 dni od zamieszczenia na stronie internetowej informacji z otwarcia ofert, przekazuje zamawiającemu oświadczenie o przynależności lub braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej w rozumieniu ustawy o ochronie konkurencji   
i konsumentów.**

**ZAŁĄCZNIK NR 4 DO SIWZ**

# WYKAZ CZĘŚCI ZAMÓWIENIA, KTÓRĄ WYKONAWCA ZAMIERZA POWIERZYĆ PODWYKONAWCOM

**DZP-262-43/2018**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Nazwa (Firma) Podwykonawcy**  **(jeśli dotyczy)** | **Zakres zamówienia powierzony podwykonawcy** |
| 1 |  |  |
| 2 |  |  |

......................................., dnia ................................

*(miejscowość)*

...............................................................

*(podpis upoważnionego przedstawiciela Wykonawcy)*

**ZAŁĄCZNIK NR 5 DO SIWZ**

# WYKAZ WYKONANYCH DOSTAW

**DZP-262-43/2018**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Opis pracy podobnej**  **(Zakres wykonywanych dostaw)** | **Podmiot, na rzecz którego zostało wykonane zamówienie** | **Termin realizacji** | **Wartość brutto w kontrakcie asortymentu wskazanego w warunku udziału** | **Całkowita wartość brutto** |
| 1 |  |  |  |  |  |
| 2 |  |  |  |  |  |
| 3 |  |  |  |  |  |
| 4 |  |  |  |  |  |

......................................., dnia ................................

*(miejscowość)*

...............................................................

*(podpis upoważnionego przedstawiciela Wykonawcy)*

**Część III SIWZ – Opis przedmiotu zamówienia**

# OPIS PRZEDMIOTU ZAMÓWIENIA

***Dostawa oraz montaż wyposażenia meblowego dla Centrum Symulacji Medycznych Pomorskiego Uniwersytetu medycznego w Szczecinie***

**DZP-262-43/2018**

**§1**

1. Załącznikami do Części III SIWZ są:
2. Załącznik nr III A do SIWZ – „Szczegółowa oferta cenowa,
3. Załącznik nr III B do SIWZ –

- karta katalogowa umywalek posiadanych przez Zamawiającego

- karta katalogowa zlewozmywaków posiadanych przez Zamawiającego

1. Przedmioty opisane w treści Załącznika nr III B do SIWZ Zamawiający już posiada i nie stanowią one przedmiotu dostawy, są natomiast elementem konstrukcji opisu wymagań przedmiotowych co do określonych elementów dostawy.
2. Blaty, w których mają być zamontowane umywalki i zlewy mają być dostarczone przez Wykonawcę przygotowane do montażu (z odpowiednimi wycięciami).

**§2**

**Postanowienia ogólne**

1. Przedmiotem zamówienia jest dostawa i montaż mebli oraz pozostałego wyposażenia meblowego, których parametry szczegółowo określa: niniejszy paragraf, Załącznik nr IIIA do SIWZ – „Szczegółowa oferta cenowa” oraz Część II SIWZ – Projekt umowy.

Kod CPV – 39100000-3 Meble. 39112000-0 – Krzesła.

1. Miejsca wykonania przedmiotu umowy:

Budynek Centrum Symulacji Medycznej 15-17, ul. Wernyhory w Szczecinie

1. Wykonawca zobowiązany będzie do:
2. wykonania lub nabycia elementów wymaganych do realizacji zamówienia,
3. dostarczenia przedmiotu zamówienia do miejsca wskazanego w SIWZ,
4. wniesienia,
5. montażu, w pomieszczeniach wyznaczonych przez Zamawiającego.
6. Dokumentem potwierdzającym odbiór przedmiotu zamówienia jest protokół zdawczo   
   – odbiorczy. Protokół powinien między innymi zawierać:
7. nazwiska i podpisy osoby przekazującej (ze strony wykonawcy) i odbierającej   
    (ze strony zamawiającego),
8. określenie zakresu i ilości przekazywanych przedmiotów
9. numerów seryjnych przekazywanego asortymentu *(jeżeli dotyczy)*.

Wzór protokołu zdawczo-odbiorczego określa Załącznik nr 3 do umowy.

1. Dopuszcza się niewielką tolerancję wymiarową +/- 10% od podanych wymiarów w Załączniku nr IIIA do SIWZ, pod warunkiem zachowania kompatybilności dostarczonego wyposażenia względem siebie. Każda ewentualna zmiana winna być szczegółowo opisana, uzgodniona z Działem Zakupów PUM i z użytkownikiem, oraz potwierdzona protokołem uzgodnień.
2. Ilekroć w niniejszej SIWZ w opisie przedmiotu zamówienia jest mowa o materiałach, wyrobach lub rozwiązaniach z podaniem norm, atestów, znaków towarowych, patentów, nazw własnych lub pochodzenia, to przyjmuje się, że wskazaniom takim towarzyszą wyrazy „lub równoważne”. Oznaczenia i nazwy własne materiałów i produktów oraz wskazane normy służą wyłącznie do opisania minimalnych parametrów technicznych, które powinny spełniać te produkty/rozwiązania. Zamieszczone zdjęcia i rysunki mają charakter jedynie poglądowy. Dopuszczalne są produkty równoważne spełniające co najmniej opisane wymagania.
3. Zamawiający podkreśla, iż zgodnie z art. 30 ust. 5 Pzp ciężar udowodnienia, że oferowany przedmiot zamówienia jest równoważny w stosunku do wymagań określonych przez Zamawiającego w SIWZ spoczywa na Wykonawcy.
4. Oferowane meble i wyposażenie winny być fabrycznie nowe, nie noszące śladów uszkodzeń czy też użytkowania. W przypadku stwierdzenia, że dostarczone meble nie spełniają tego wymogu, zamawiający odmówi odbioru części lub całości mebli, sporządzając protokół zawierający przyczyny odmowy odbioru. Zamawiający wyznaczy termin dostarczenia mebli nowych, wolnych od wad, a procedura odbioru zostanie powtórzona.
5. Montaż wyposażenia ma polegać na ustawieniu i wypoziomowaniu poszczególnych elementów wyposażenia będących przedmiotem zamówienia.
6. Dostawa i montaż wyposażenia odbywać się będzie w godzinach pracy Zamawiającego, tj. od poniedziałku do piątku w godzinach od 8:00-15:00.

**§3**

**Wymagania techniczno- eksploatacyjne, jakościowe i funkcjonalne wyposażenia meblowego CSM**

1. **Meble biurowe**
2. Meble, krzesła mają być zabezpieczone stopkami zabezpieczającymi podłogę przed zarysowaniami, i barwieniem podłoża, kółka do powierzchni twardych.
3. Kolorystyka płyt, blatów, akcesoriów meblowych, tapicerek w zakresie, który nie został bezpośrednio ustalony w treści SIWZ pozostaje do ustalenia z użytkownikiem po zawarciu umowy. Wykonawca zobowiązany jest do przedstawienia do wyboru minimum 15 kolorów.
4. Kierunek otwierania drzwi do ustalenia z użytkownikiem Przy montażu zabudów meblowych oraz pozostałych mebli biurowych i medycznych Wyk musi uwzględnić istniejące wypusty oświetleniowe, gniazda elektryczne . ścienne tak, by ich nie zastawiać, co uniemożliwi podłączenie sprzętu elektrycznego. Tkaniny, materiały podano minimalne parametry. Mocowanie nadstawek(jeśli Dotyczy) oraz szafek wiszących do ścian wykonane w sposób pewny i bezpieczny, uniemożliwiający  zerwanie się szafek w trakcie użytkowania.
5. **Meble biurowe**
6. Biurko, dostawka: wykonane z płyty wiórowej melaminowanej w klasie higieniczności E1 o podwyższonej trwałości i gęstości co najmniej 680 kg/m3, blat o prostych krawędziach wykonany z płyty o gr. min. 25 mm, blenda biurka wykonana z płyty laminowanej o gr. min. 18 mm, o wysokości 350 mm, nogi biurka wykonane z płyty laminowanej o gr. min. 25 mm, wszystkie śruby zabezpieczone zaślepkami, nóżki wyposażone w regulator wysokości, usłojenie wszystkich elementów płytowych mebla skierowane wzdłuż dłuższych krawędzi, gładka struktura blatu eliminująca nierówności, wszystkie widoczne krawędzie elementów płytowych mebla zabezpieczone doklejką z tworzywa sztucznego PCV o gr. 2 mm, okrągłe wycięcia na kable z plastikowymi wstawkami w blacie (do uzgodnienia z Zamawiającym).
7. Kontener: wykonany z płyty wiórowej melaminowanej w klasie higieniczności E1 o podwyższonej trwałości i gęstości co najmniej 680 kg/m3, blat nakładany wykonany z płyty o gr. minimum 25 mm, wszystkie śruby zabezpieczone zaślepkami, uchwyty satyna stal szczotkowana, zamek centralny zamykający 3 szuflady i piórnik jednocześnie, 3 szuflady, fronty szuflad wykonane z płyty laminowanej o gr. min. 18 mm, piórnik na art. biurowe nad 3 szufladą, usłojenie wszystkich elementów płytowych mebla skierowane wzdłuż dłuższych krawędzi, wszystkie widoczne krawędzie elementów płytowych mebla zabezpieczone doklejką z tworzywa sztucznego PCV o gr. 2 mm, kontenerek na kółkach, szuflady na prowadnicach rolkowych.
8. Szafa biurowa: wykonana z płyty wiórowej melaminowanej o gr. minimum 18 mm, w klasie higieniczności E1 o podwyższonej trwałości i gęstości co najmniej 680 kg/m3, plecy wykonane z płyty HDF o grubości 3 ÷ 4 mm, drzwi na pełną wysokość, nakładane, uchwyty satyna stal szczotkowana, półki (4 szt.) o gr. min. 18 mm w odległości co najmniej 35 cm, półki oparte na wzmacnianych metalowych podporach zapewniających stabilność przy dużym obciążeniu, wszystkie śruby zabezpieczone zaślepkami, stopki wyposażone w regulator wysokości, wieniec szafy górny i dolny nakładany, o gr. min. 25 mm, usłojenie wszystkich elementów płytowych mebla skierowane wzdłuż dłuższych krawędzi, wszystkie widoczne krawędzie elementów płytowych mebla zabezpieczone doklejką z tworzywa sztucznego PCV o gr. 2 mm.
9. Szafa biurowa półotwarta, przeszklona: wykonana z płyty wiórowej melaminowanej o gr. min. 18 mm, w klasie higieniczności E1 o podwyższonej trwałości i gęstości co najmniej 680 kg/m3, plecy wykonane z płyty HDF o gr. 3 ÷ 4 mm, drzwi na wysokość dwóch dolnych przestrzeni międzypółkowych, nakładane, pozostała wysokość zamknięta drzwiami przeszklonymi, szkło w ramie wykonanej z płyty wiórowej tj. szafa, szerokość ramy min. 70 mm, uchwyty satyna stal szczotkowana, półki (4 szt.) o gr. min. 18 mm w odległości co najmniej 35 cm, półki oparte na wzmacnianych metalowych podporach zapewniających stabilność przy dużym obciążeniu, wszystkie śruby zabezpieczone zaślepkami, stopki wyposażone w regulator wysokości, wieniec szafy górny i dolny nakładany, o gr. min. 25 mm, usłojenie wszystkich elementów płytowych mebla skierowane wzdłuż dłuższych krawędzi, wszystkie widoczne krawędzie elementów płytowych mebla zabezpieczone doklejką z tworzywa sztucznego PCV o gr. 2 mm.
10. Szafa biurowo - ubraniowa: wykonana z płyty wiórowej melaminowanej o gr. min. 18 mm, w klasie higieniczności E1 o podwyższonej trwałości i gęstości co najmniej 680 kg/m3, plecy wykonane z płyty HDF o grubości 3 ÷ 4 mm, drzwi na pełną wysokość, nakładane, uchwyty satyna stal szczotkowana, półki (4 szt.) o grubości 18 mm w odległości co najmniej 35 cm, jedna półka u góry szafy na całą jej szerokość pozostałe w 1/3 szerokości szafy z po lewej stronie, pod półka drążek na wieszaki, półki oparte na wzmacnianych metalowych podporach zapewniających stabilność przy dużym obciążeniu, wszystkie śruby zabezpieczone zaślepkami, stopki wyposażone w regulator wysokości, wieniec szafy górny i dolny nakładany, o gr. min. 25 mm, usłojenie wszystkich elementów płytowych mebla skierowane wzdłuż dłuższych krawędzi, wszystkie widoczne krawędzie elementów płytowych mebla zabezpieczone doklejką z tworzywa sztucznego PCV o grubości 2mm.
11. Szafa Kuker: korpus szafy musi być klejony fabrycznie, wykonany z płyty meblowej trójwarstwowej o grubości nie mniejszej niż 18 mm laminowanej obustronnie. Wymagane jest, aby tylna ścianka korpusu szafy miała grubość min 8 mm. Wieniec górny zewnętrzny musi być wykonane z płyty o gr. nie mniejszej niż 25 mm laminowane obustronnie. Fronty drzwi muszą być wykonane z płyty meblowej trójwarstwowej o grubości nie mniejszej niż 18 mm laminowanej obustronnie. Wszystkie widoczne krawędzie płyty laminowanej korpusu oraz półek muszą być oklejone maszynowo obrzeżem twardym z PCV o gr.1 mm, wieniec górny i fronty obrzeżem o gr. 2 mm, zawiasy powinny być stalowe z powłoką galwanizowaną z funkcją samo domykania w końcowej fazie zamykania drzwi, góra: 2 drzwi uchylnych pełnych, blat wykonany z płyty meblowej laminowanej o gr. min. 25 mm, wnętrze wyposażone w 2 półki, ociekacz i mikrofalówkę, dół: na wys. ok. 900 - 2 drzwi uchylnych pełnych, bez półki.
12. Stanowisko komputerowe, stół konferencyjny, stół biurowy, stół dla wykładowcy, stanowisko pod USG, stół techniczny: konstrukcja stołu składająca się z 4 nóg skręcanych z profilem (belką łącząca) za pomocą śrub. Belka łącząca o przekroju min. 40x20 mm.  W górnej części nogi, profil nogi z wkładką metalową wspawaną zwiększającą sztywność i stabilność całej konstrukcji. Nogi w stelażu o przekroju kwadratowym 50x50 mm, wyposażone w stopki regulacji poziomowania do 15 mm. Stelaż malowany proszkowo farbą poliestrową - wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia atestu higienicznego wydanego przez PZH na zastosowana farbę proszkową, stelaż o wymiarze zewnętrznym odpowiednio mniejszym (nawis względem blatu po 3 cm na stronę). Profile ramy o przekroju 40x20x1,5 mm frezowane w miejscu przylegania do rur - wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia dokumentu potwierdzającego zgodność profili z normami EN 10204 i EN 10305-3 wydanego przez instytucję nie zależną od Wykonawcy/Producenta, mocowanie profili do rur śrubami przez przelotowe otwory w nogach zamaskowane od zewnątrz, tworzące stabilne i estetyczne połączenie. Blaty stołów wg zapisu w załączniku nr III A do SIWZ mocowane do profili. Stanowska komputerowe, stanowiska kontroli oraz stół techniczny mają posiadać pod blatem systemowe kanały do prowadzenia i układania przewodów.
13. Stanowisko kontroli: konstrukcję wsporczą stołów ma stanowić stelaż wykonany wg konstrukcji typu „A". Stelaż wykonany w całości z atestowanych stalowych profili zamkniętych o przekroju nie większym niż 30x30x2mm. Stelaże w całości malowane farbami epoksydowymi w kolorze z katalogu RAL7035. Producent stelaży ma posiadać dla oferowanych stelaży raport z badań wydany przez akredytowaną jednostkę badawczą potwierdzające odpowiednie zabezpieczenia przed korozją stelaży, które spełniają warunki zgodnie z normą PN - EN ISO 9227:2007, gdzie wskaźnik wyglądu wszystkich badanych próbek, zgodnie z normą PN - EN ISO 10289:2002 wynosi 10 przy badaniu próbek w komorze solnej przez minimum 96 godzin. Producent stelaży ma posiadać dla oferowanych stelaży raport z badań wydany przez akredytowaną jednostkę badawczą potwierdzającą minimum 200 mikrometrów grubości powłoki epoksydowej zgodnie z normą PN-EN ISO 2178:1998. Spawana rama stelaża zapewnia podparcie blatu na całym obwodzie. Nogi stelaża wyposażone w stopki umożliwiające poziomowanie w zakresie 0/+ 20 mm. Spawy łączące elementy poziome i pionowe boków stelaży szlifowane na równo z powierzchnią profili stelaża. Prześwit pomiędzy podłogą a szafką podwieszaną wynosi 150 mm.
14. Stół dla słuchaczy składany: stelaż stołu z mechanizmem obrotu blatu o 90o wykonany w kształcie odwróconej litery „T" z profili: stopa dolna stelaża - profil 60x30mm, element pionowy nogi stelaża - profil 60x30mm, podpora górna stelaża - profil 60x30mm oraz belka o przekroju 50x30mm skręcana z obiema nogami za pomocą śrub, wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia dokumentu potwierdzającego zgodność profili z normami EN 10204 i EN 10305-3 wydanego przez instytucję nie zależną od Wykonawcy/Producenta, nogi stelaża wyposażone w kółka stalowe podgumowane. Jedno kółko w każdej z nóg wyposażone w hamulec. Blaty stołów wg zapisu w załączniku nr III A do SIWZ mocowane do profil. Stelaż malowany proszkowo farbą poliestrową - wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia atestu higienicznego wydanego przez PZH na zastosowana farbę proszkową.

*i)1) Szafa ubraniowa dla czterech osób typu "L" (pom. 0.19): szafa metalowa malowana proszkowo, konstrukcja zgrzewana szafki z profilem usztywniającym drzwi, w szafie drążek, 2 haczyki, zamek z jednopunktowym ryglowaniem, ławeczka wysuwana na profilach stalowych, siedzisko z listew drewnianych, zamki szyfrowane indywidualnym kodem z kluczem "matką" umożliwiającą zresetowanie szyfru.*

*i)2)Szafa ubraniowa dla dwóch osób (pom. 1.19b, 1.19c): szafa metalowa malowana proszkowo, konstrukcja zgrzewana szafki z profilem usztywniającym drzwi, pionowa przegroda, 2 x drzwi - część czysta/brudna, górna półka, drążek na wieszaki, zamki szyfrowane indywidualnym kodem z kluczem "matką" umożliwiającą zresetowanie szyfru.*

1. Regały: regały zaczepowe z półkami metalowymi, wykonane w systemie wtykowym zapewniającym stabilność regału bez elementów usztywniających, regały sprawdzone w próbach wytrzymałościowych potwierdzających deklarowane obciążenie, regały maja spełniać wymagania normy PN-78 M-78320 wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia Deklaracji Zgodności z powołana normą, Regały wykonane są z blachy zimnowalcowanej DC01, malowane proszkowo, składane bez użycia śrub, wymagane zabezpieczenie przed zarysowaniem podłogi - system wtykowy, wymiary regałów wg zapisu w załączniku nr III A do SIWZ.
2. Stół warsztatowy: konstrukcja podstawy wykonana z blachy stalowej o gr. min. 2 mm,  pozostałe elementy wykonane z blachy o gr. 1 mm, pokryta farbą proszkową, blat stołu sklejka liściasta o gr. min. 30 mm, pod blatem 1 x szafka z trzema szufladami i 1 szafka z drzwiami i półką.
3. Szafka narzędziowa jezdna: o wymiarach 98x77x46,5, 7 szuflad na prowadnicach kulkowych, 5 górnych szuflad zawierających narzędzia, profile wykonane są z podwójnej blachy stalowej z perforacją umożliwiającą doposażenie szafki w dodatkowe elementy, centralny zamek oraz indywidualne zamykanie każdej szuflady, szafka posiadająca narożne odbojniki, blat wykonany z antypoślizgowego polipropylenu, maksymalne obciążenie blatu 400 kg, koła z hamulcem, wyposażenie szuflad: klucze płasko-oczkowe (6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21 mm), klucze płasko-oczkowe (22, 24, 27, 28, 30, 32 mm), adaptor 1/2" i 3/8"; bity HEX, 30 mm (H4, 5, 6, 7, 8, 10, 12) i 75 mm (H4, 5, 6, 7, 8, 10,12), bity TORX 30 mm (T20, T25, T30, T40, T45, T50, T55) i 75 mm (T20,T25, T30, T40, T45, T50, T55), bity SPLINE, 30 mm (M5, 6, 8, 10, 12) i 75 mm (M5, 6, 8, 10, 12), 1/2" nasadki sześciokątne (10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 27, 30, 32 mm), grzechotka 1/2" CRV 6140, przedłużka 1/2" 127 mm, przegub Cardana 1/2", 1/4" nasadki sześciokątne (3,5; 4; 4,5; 5; 5,5; 6; 7; 8; 9; 10; 11; 12; 13; 14 mm), przedłużka 1/4" 50,8 mm i 101,6 mm, przegub Cardana 1/4", pokrętło typu T 1/4" 152,4 MM, grzechotka 1/4" 72TH CRV6140, szczypce uniwersalne CR-V 180 mm, szczypce wydłużone proste CRV 160 mm, szczypce wydłużone wygięte CRV 160 mm, szczypce tnące boczne CRV 160 mm, wkrętaki płaskie 3x75 mm, 5x100 mm, m 5x150 mm, m 6x38 mm, 6x100 mm, 6x150 mm, 8x150 mm, wkrętaki krzyżakowe PH0x100 mm, PH1x75 mm, PH1x100 mm, PH2x38 mm, PH2x100 mm, PH2x150 mm, PH3X150 mm, szczypce zaciskowe, nasadki sześciokątne 3/4" 19 mm, 21 mm, 22 mm, 24 mm, 27 mm, 28 mm, 30 mm, 32 mm, 34 mm, 36 mm, 41 mm, 46 mm, 50 mm, 55 mm, grzechotka 3/4"X500 mm, przedłużka 3/4"x200 mm, przegub Cardana 3/4", pokrętło typu T 3/4"x500 mm, ściągacz do łożysk, wkrętak udarowy, ściągacze do sprężyn, ściągacz dwuramienny.
4. Stół techniczny: konstrukcja wsporcza stołów stanowi stelaż typu „A” (wyklucza się stelaż o konstrukcji typu „C”), stelaż wykonany w całości z atestowanych stalowych profili zamkniętych o przekroju min. 30x30x2mm, stelaże w całości malowane farbami epoksydowymi, wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia dla oferowanego stelaża raport z badań wydany przez akredytowaną jednostkę badawczą w celu potwierdzenia odpowiedniego zabezpieczenia przed korozją stelaży, które muszą spełniać warunki zgodnie z normą PN - EN ISO 9227:2007, gdzie wskaźnik wyglądu wszystkich badanych próbek, zgodnie z normą PN - EN ISO 10289:2002 wynosi 10 przy badaniu próbek w komorze solnej przez minimum 96 godzin. Wykonawca winien posiadać także dla oferowanego stelażu raport z badań wydany przez akredytowaną jednostkę badawczą potwierdzającą minimum 200 mikrometrów grubości powłoki epoksydowej zgodnie z normą PN-EN ISO 2178:1998. Spawana rama stelaża zapewnia podparcie blatu na całym obwodzie. Blaty stołów wg zapisu w załączniku nr III A do SIWZ mocowane do profil. Nogi stelaża wyposażone w stopki umożliwiające poziomowanie w zakresie 0/+ 20 mm. Spawy łączące elementy poziome i pionowe boków stelaży muszą być szlifowane na równo z powierzchnią rur stelaża.
5. Stół jezdny: stelaż stołu z mechanizmem obrotu blatu o 90o wykonany w kształcie odwróconej litery „T" z profili: stopa dolna stelaża - profil 60x30mm, element pionowy nogi stelaża - profil 60x30mm, podpora górna stelaża - profil 60x30mm oraz belka o przekroju 50x30mm skręcana z obiema nogami za pomocą śrub, wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia dokumentu potwierdzającego zgodność profili z normami EN 10204 i EN 10305-3 wydanego przez instytucję nie zależną od Wykonawcy/Producenta, nogi stelaża wyposażone w kółka stalowe podgumowane z hamulcem. Blaty stołów wg zapisu w załączniku nr III A do SIWZ mocowane do profil. Stelaż malowany proszkowo farbą poliestrową - wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia atestu higienicznego wydanego przez PZH na zastosowana farbę proszkową.
6. Szafa narzędziowa, szafa metalowa: konstrukcja z blachy stalowej o gr. 0,8 mm, malowana proszkowo, w szafie o szer. 1200mm wewnętrzny profil wzmacniający drzwi, zamek bębenkowy, 4 półki przestawne co min. 23 mm,
7. Szafa narzędziowa z szufladami: konstrukcja z blachy stalowej o gr. 0,8 mm, malowana proszkowo, 5 szuflad ,centralny zamek, góra zamykana drzwiami, 2 przestawiane półki.
8. Szafa metalowa gospodarcza: metalowa: konstrukcja z blachy stalowej o gr. 0,8 mm, malowana proszkowo, 2 x drzwi, przegroda pionowa, lewa strona: 3 półki, prawa strona bez półek, zamek.
9. Fotel obrotowy do pomieszczeń 0.07, 0.08: krzesło biurowe z szerokim siedziskiem i ergonomicznie wyprofilowanym niskim oparciem, podłokietniki regulowane z nakładką PU, mechanizm z możliwością swobodnego kołysania się, oparcie odchylające się synchronicznie z siedziskiem w stosunku 2:1, możliwość blokady siedziska i oparcia w 5 pozycjach, regulacja siły oporu oparcia, zabezpieczenie przed uderzeniem oparcia w plecy użytkownika, regulowana wysokość krzesła, 5 ramienna podstawa z polerowanego aluminium, samohamowne kółka do powierzchni twardych, wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia Atestu Badań Wytrzymałościowych oraz certyfikat GS oraz atestów potwierdzających poniższe wymagania: tapicerka o wytrzymałości 150 000 cykli Martindale, trudnozapalność wg normy EN 1021-1, EN 1021-2, BS 7176 Medium hazard, BS 5852 Crib 5.
10. Krzesło do pomieszczeń 0.07 i 0.08: miękkie tapicerowane siedzisko i oparcie, stalowe podłokietniki z drewnianymi nakładkami, rama stalowa malowana proszkowo na kolor ALU, stopki z tworzywa sztucznego chroniące podłogę, wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia Atestu Badań Wytrzymałościowych oraz atestów potwierdzających poniższe wymagania: tapicerka o wytrzymałości 150 000 cykli Martindale, trudnozapalność wg normy EN 1021-1, EN 1021-2, BS 7176 Medium hazard, BS 5852 Crib 5.
11. Fotel obrotowy do pomieszczeń Sterowni: krzesło obrotowe z mechanizmem dwudźwigniowym, miękkie, tapicerowane siedzisko i oparcie, dekoracyjna osłona oparcia, podłokietniki regulowane, możliwość blokady kąta odchylenia oparcia w wybranej pozycji, regulowana wysokość oparcia za pomocą pokrętła, regulowana wysokość krzesła, podstawa poliamidowa w kolorze czarnym, samohamowne kółka powierzchni twardych, wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia Atestu Badań Wytrzymałościowych oraz Protokół Oceny Ergonomicznej Instytutu Medycyny Pracy oraz atestów potwierdzających poniższe wymagania: tapicerka o wytrzymałości 150 000 cykli Martindale, trudnozapalność wg normy EN 1021-1, EN 1021-2, BS 7176 Medium hazard, BS 5852 Crib 5.
12. Fotel obrotowy dla prowadzącego w pomieszczeniach debriefingu oraz pomieszczeń 1.03,2.03,2.07,2.08,2.09,2.24,2.25: krzesło biurowe z mechanizmem synchronicznym, oparcie niskie tapicerowane, podłokietniki regulowane z tworzywa sztucznego z pogrubioną nakładką 25 mm, możliwość swobodnego kołysania się, oparcie odchylające się synchronicznie z siedziskiem w stosunku 2:1, możliwość blokady siedziska i oparcia w 5 pozycjach, regulacja siły oporu oparcia za pomocą korbki, zabezpieczenie przed uderzeniem oparcia w plecy użytkownika, regulowana wysokość krzesła, 5 ramienna podstawa z polerowanego aluminium, samohamowne kółka do powierzchni twardych, wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia Atestu Badań Wytrzymałościowych i Protokół Oceny Ergonomicznej Instytutu Medycyny Pracy oraz atestów potwierdzających poniższe wymagania: tapicerka o wytrzymałości 150 000 cykli Martindale, trudnozapalność wg normy EN 1021-1, EN 1021-2, BS 7176 Medium hazard, BS 5852 Crib 5.
13. Krzesło dla słuchaczy w pomieszczeniach debriefingu oraz 2.09: tapicerowane siedzisko, zintegrowane z ergonomicznie wyprofilowanym oparciem, tapicerowane, podłokietniki z drewnianymi nakładkami, rama stalowa malowana proszkowo w kolorze ALU w wersji na 4 nogach, stopki z tworzywa sztucznego chroniące podłogę, wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia Atestu Badań Wytrzymałościowych i certyfikat GS oraz atestów potwierdzających poniższe wymagania: tapicerka o wytrzymałości 150 000 cykli Martindale, trudnozapalność wg normy EN 1021-1, EN 1021-2, BS 7176 Medium hazard, BS 5852 Crib 5.
14. Fotel obrotowy z podłokietnikami dla słuchaczy oraz pomieszczeń 0.06, 0.09, 0.14: krzesło obrotowe z mechanizmem CPT, miękkie, tapicerowane siedzisko i oparcie, podłokietniki stałe wykonane z PP, możliwość blokady kąta odchylenia oparcia w wybranej pozycji, regulowana głębokość siedziska za pomocą śruby, regulowana wysokość oparcia za pomocą śruby, regulowana wysokość krzesła, podstawa z tworzywa sztucznego w kolorze czarnym, samohamowne kółka do powierzchni twardych, wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia Atestu Badań Wytrzymałościowych, Atestu Higienicznego wydanego przez PZH, oraz atestów potwierdzających poniższe wymagania: tapicerka o wytrzymałości 160 000 cykli Martindale, trudnozapalność wg normy EN 1021-1, EN 1021-2.
15. Fotel obrotowy lekarza: krzesło obrotowe z mechanizmem CPT, miękkie, tapicerowane siedzisko i oparcie tkaniną zmywalna - warstwa wierzchnia 100 % poliuretan, podłokietniki stałe wykonane z PP, możliwość blokady kąta odchylenia oparcia w wybranej pozycji, regulowana głębokość siedziska za pomocą śruby, regulowana wysokość oparcia za pomocą śruby, regulowana wysokość krzesła, podstawa z tworzywa sztucznego w kolorze białym, osłona podnośnika, osłony siedzisk oraz osłony oparci z tworzywa sztucznego w kolorze białym, samohamowne kółka do powierzchni twardych, wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia Atestu Badań Wytrzymałościowych oraz atestów potwierdzających poniższe wymagania: tapicerka o wytrzymałości nie mniej niż 100 000 cykli Martindale, trudnozapalność wg normy BS 5852 Source 0 .
16. Krzesło dla pacjenta: siedzisko i oparcie z tworzywa sztucznego, uchwyt w górnej części oparcia ułatwiający przesuwanie krzesła, rama stalowa malowana proszkowo w kolorze ALU, stopki z tworzywa sztucznego chroniące podłogę, wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia Atestu Badań Wytrzymałościowych.
17. Krzesło laboratoryjne PU: antypoślizgowa powierzchnia siedziska i oparcia z miękkiego tworzywa PU, uchwyt w górnej części oparcia ułatwiający przesuwanie krzesła, możliwość blokady kąta odchylenia oparcia w wybranej pozycji, regulowana wysokość oparcia za pomocą śruby, regulowana głębokość siedziska za pomocą śruby, płynnie regulowana wysokość siedziska za pomocą podnośnika pneumatycznego, samohamowne kółka do powierzchni twardych, wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia Atestu Badań Wytrzymałościowych.
18. Taboret laboratoryjny: miękkie, tapicerowane siedzisko tkaniną zmywalna - warstwa wierzchnia 100% poliuretan, płynnie regulowana wysokość siedziska za pomocą podnośnika pneumatycznego, podstawa stalowa z chromowana, samohamowne kółka do powierzchni twardych, wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia Atestu Badań Wytrzymałościowych oraz atestów potwierdzających poniższe wymagania: tapicerka o wytrzymałości nie mniej niż 100 000 cykli Martindale, trudnozapalność wg normy BS 5852 Source 0 .
19. Krzesło dla słuchaczy: miękkie tapicerowane siedzisko i oparcie, rama stalowa malowana proszkowo na kolor ALU, podłokietniki z tworzywa sztucznego zintegrowane z ramą, stopki z tworzywa sztucznego chroniące podłogę, wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia Atestu Badań Wytrzymałościowych oraz atestów potwierdzających poniższe wymagania: tapicerka o wytrzymałości 150 000 cykli Martindale, trudnozapalność wg normy EN 1021-1, EN 1021-2, BS 7176 Medium hazard, BS 5852 Crib 5.
20. Krzesło do pomieszczeń socjalnych: miękkie tapicerowane siedzisko i oparcie zmywalne - warstwa wierzchnia 100 % poliuretan, rama stalowa malowana proszkowo na kolor ALU, stopki z tworzywa sztucznego chroniące podłogę, wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia Atestu Badań Wytrzymałościowych oraz atestów potwierdzających poniższe wymagania: tapicerka o wytrzymałości nie mniej niż 100 000 cykli Martindale, trudnozapalność wg normy BS 5852 Source 0.
21. Siedziska systemowe do przestrzeni dla studentów: system siedzisk modułowych z możliwością łączenia ze sobą poszczególnych modułów w różnych konfiguracjach oraz zmianę konfiguracji w razie potrzeby. Zmiany muszą być dokonywane bez użycia narzędzi. Zestawienie modułów wg zapisu w załączniku nr III A do SIWZ. Każdy moduł ma być samodzielnie stojącym elementem wspartym na płozach, który w razie potrzeby można łączyć z innym modułem, oparcie ma mieć kształt klina zwężającego się ku górze i głębokości podstawy 240 mm, oparcie ma być wykonane na bazie ciętej pianki o cechach trudnoplanych (należy dołączyć do oferty oświadczenie producenta o zastosowaniu pianki trudnozapalnej), szerokość oparcia w każdym module z oparciem, ma być mniejsza niż szerokość siedziska, oparcie ma być przesunięte do przodu w stosunku do tylnej krawędzi siedziska o 30 mm, siedzisko ma mieć grubość 120 mm wykonane na bazie ciętej pianki, stelaż ma być wykonany z rury średnicy 22 mm o kształcie płozy, płozy mają być na krawędziach siedzisk, stelaż ma być malowany proszkowo, płozy maja posiadać plastikowe ślizgi zabezpieczające podłogę, oparcie i siedzisko wykonane na bazie sklejki, płyty wiórowej i drewnianych listew, tapicerka elementów bocznych siedziska i oparcia zszywana z kawałków z wyraźnie zaznaczonymi krawędziami, przednia i tylna krawędź siedziska o kształcie półwałka. System ma być tapicerowany tkaniną o następujących minimalnych właściwościach: ścieralność : 300 000 cykli, trudnopalność (BS EN 1021:1, BS EN 1021:2), odporność na światło minimum 5, gramatura 650 g/m2, skład : powłoka zewnętrzna 100% winyl, baza 100% poliester, właściwości zmywalne w tym łagodnymi środkami chemicznymi, duża odporność na różnice temperatury. Właściwości tkaniny należy potwierdzić badania wykonanymi przez niezależna od producenta jednostkę badawczą. W zestawie ma być również stolik, którego konstrukcja ma być identyczna jak modułów do siedzenia, a blat wykonany z płyty meblowej. System musi posiadać badania zgodności z normami: PN- EN 1335-1, PN-EN 1335- 2, PN-EN 1335-3, PN-EN 1022, PN-EN 15373, PN-EN 12520 wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia Świadectwa z badań zgodności z powyższymi normami które mają być wykonane przez niezależną od producenta i wykonawcy jednostkę badawczą, uprawnioną do przeprowadzenia tego rodzaju badań.
22. Kanapa rozkładana - podstawowe wymiary: wysokość 900 mm, szer. 1960 mm, gł.900 mm, powierzchnia po rozłożeniu 1200x1960 mm, materac na sprężynach bonelowych, pojemnik na pościel, oparcie, siedzisko i skrzynia na pościel wykonana ze sklejki o gr. 20 mm, bez boków.
23. **Meble medyczne**
24. Blaty z laminatem HPL: blat ma być wykonany z płyty wiórowej gr. min. 28 mm oklejonej laminatem wysokociśnieniowym (HPL) o grubości min. 0,8 mm wykazującym się wysoką odpornością na uderzenia, odpornością na temperaturę do 150°C, wytrzymałością na zginanie i rozrywanie, odpornością chemiczną na lekkie związki chemiczne, odpornością na promieniowanie UV, trwałością koloru oraz właściwościami elektrostatycznymi. Krawędzie brzegowe blatów z laminatem HPL oklejone maszynowo z czterech stron twardym obrzeżem PCV o gr. 2 mm, w kolorystyce płyty meblowej. wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia dla oferowanych blatów potwierdzenie zgodności z normą DIN EN 438.
25. Blat z żywicą fenolową: blaty wykonane z włókien celulozowych na bazie drewna żywicznego, wzmocnionych termoutwardzalną żywicą fenolową. Płyta pokryta zintegrowaną warstwą dekoracyjną, wytworzoną z barwionych żywic, utwardzanych wiązką elektronową za pomocą technologii EBC (Elektron Beam Curing), o jednolitej zwartej strukturze, zapobiegającej migracji cząstek cieczy do wnętrza materiału. Przed podpisaniem umowy dostarczyć oświadczenie producenta blatów o zastosowaniu w procesie utwardzania powierzchni technologii EBC. Samonośny blat laboratoryjny o grubości 20 mm (+/-1 mm), ze zintegrowaną powierzchnią jednostronnie laminowaną. Blat wysokiej odporność chemicznej na:

kwas azotowy 30% - brak widocznych zmian po działaniu przez 24 godziny

kwas siarkowy 33% - brak widocznych zmian po działaniu przez 24 godziny

kwas siarkowy 98% - brak widocznych zmian po działaniu przez 24 godziny

zieleń malachitowa- brak widocznych zmian po działaniu przez 24 godziny

błękit metylenowy- brak widocznych zmian po działaniu przez 24 godziny

fiolet metylenowy 6B- brak widocznych zmian po działaniu przez 24 godziny

aceton- brak widocznych zmian po działaniu przez 24 godziny

keton metylowo-etylowy- brak widocznych zmian po działaniu przez 24 godziny

toluen- brak widocznych zmian po działaniu przez 24 godziny

nadmanganian potasu- brak widocznych zmian po działaniu przez 24 godziny

1. Wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do potwierdzenia powyższych odporność atestem, certyfikatem, raportem z badań, wydanym przez niezależną, uprawnioną instytucję badawczą. Powierzchnia bardzo odporna na uderzenia i zadrapania, łatwa w utrzymaniu czystości, niestanowiąca środowiska dla mikroorganizmów, nadająca się do recyklingu. Blaty z żywicy fenolowej mają posiadać minimum 10 letnią gwarancję producenta blatów. Blaty z żywicą fenolową mają charakteryzować się doskonałą łatwością dekontaminacji – mają posiadać certyfikat wydany przez niezależną instytucję badawczą, potwierdzający łatwość dekontaminacji na poziomie nie niższym niż doskonały oraz bardzo wysokim poziomem właściwości antybakteryjnych - wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedstawienia niniejszego certyfikatu. Blaty maja posiadać certyfikat wydany przez niezależną od producenta instytucję badawczą potwierdzający redukcję kolonii mikroorganizmów, na poziomie nie niższym niż 99.99% po 24 godzinach przynajmniej na mikroorganizmy: Escherichia coli, Staphylococcus aureus- wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedstawienia niniejszego certyfikatu. Blaty mają posiadać certyfikat potwierdzający dostosowanie do standardu EN 1186 „Materiały i artykuły w kontakcie z żywnością” – certyfikat wydany przez niezależną instytucję badawczą.
2. Biurka, szafki szafy systemowe w profilach aluminiowych: meble o konstrukcji nośnej szkieletowej w całości wykonanej z aluminium, szafki w samonośnej konstrukcji szkieletowej z profili aluminiowych połączonych za pomocą złączy wykonanych z odpornego tworzywa ABS, krawędzie i narożniki zaokrąglone, profile aluminiowe anodowane w naturalnej barwie aluminium, wypełnienie konstrukcji z płyt meblowych melaminowanych w klasie higieny E1. Meble stacjonarne lub na kółkach wg zapisu w załączniku nr III A do SIWZ, krawędzie frontów szuflad i drzwi, półek, blatów oklejone maszynowo obrzeżem PCV o gr. 2,0 mm, wszystkie półki oklejone na całym obwodzie. Krawędzie i narożniki zaokrąglone. Szuflady zastosowane w meblach typu skrzynkowego, prowadnice umożliwiające pełny wysuw szuflad, szafki z szufladami z zamkiem centralnym, zawiasy z funkcją cichego domyku. Blaty stołów wg zapisu w załączniku nr III A do SIWZ. Wybrany Wykonawca zobowiązany będzie do przedłożenia Atestu Higienicznego wydanego przez PZH na wykonane meble.
3. **Wyposażenie pozostałe**
4. Mata ochronna zabezpieczająca podłogę, mata zwiększa amortyzację i stabilność sprzętu, tłumiąca hałas, redukuje drgania wywołane przez sprzęt z powierzchnią antypoślizgową, wykonana z pianki EVA, łatwa w składaniu i rozkładaniu, łączona z 6 płytek, wymiary maty 1200x1800x12 [mm].
5. Drabina aluminiowa z wygodne stopnie drabiny, podestem i poręczą zabezpieczającą, 4szczeblowa, zasięg pracy min. 2,8 m, dopuszczalne obciążenie 150 kg, gwarancja min. 5 lat, certyfikat zgodności z normą EN 131 wydaną przez uprawnioną akredytowaną jednostkę.